
 

 

 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

 

Készült: Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2016. november 24-én 

16.05 órai kezdettel megtartott nyilvános testületi ülésén 

 

 

Helye: Pétfürdői Közösségi Ház és Könyvtár első emeleti tanácsterme 

 

 

Jelen vannak:  Horváth Éva     polgármester  

Láng Géza     alpolgármester  

 

Dombi Norbert   képviselő   

Farkas László    képviselő 

Nagy Zsolt    képviselő          

Pintér Csaba    képviselő    

     

Szabóné Czifra Melinda   jegyző 

 

 

Meghívottak:  A Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

10/2015.(IV.30.) önkormányzati rendelet 13. § (4) bekezdésében 

foglaltak szerint.  

 

 

Nem volt jelen: Miskolczi Ferenc   képviselő  

 

 

Meghívottak közül megjelent:  

Gáspár Júlia pénzügyi csoportvezető 

(az 5. napirendi ponthoz)   

Szakály Ferencné pénzügyi főmunkatárs 

(az 5. napirendi ponthoz)   

Gerlang Ferenc belső ellenőr 

(az 1. napirendi ponthoz)   

Gréningerné Káposztás Jolán Bakony Gaszt Zrt. vezetője 

(a 2. napirendi ponthoz)   

Kárász Lórántné   Horváth István Ált. Iskola gondnok 

(a 2. napirendi ponthoz) 

Kőmíves Judit    Horváth István Ált. Iskola igazgató 

(a 2-3. napirendi ponthoz) 

Papp Alexandra   Gondozási Központ vezetője 

(a 2. napirendi ponthoz) 

Porogi Lajosné   Panelkuckó Óvoda vezetője 

(a 2. napirendi ponthoz) 
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A jegyzőkönyvet Kovács Szilvia vezeti. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntök mindenkit a mai testületi ülésen. 

Megállapítom, hogy 5 képviselő és a polgármester, összesen 6 fő jelen van, az ülés 

határozatképes. Miskolczi Ferenc képviselő jelezte távollétét. Napirend előtt senki nem kért 

szót. Ismertetem a javasolt napirendet. (Felolvassa a meghívóban szereplő napirendi 

javaslatot). Sürgősséggel küldtük ki a Megállapodás a Vöröskereszt Veszprém Megyei 

Szervezetével a Támogató-szállító Szolgálat ellátására tárgyú előterjesztést.  

Zárt ülésre sürgősséggel kiküldtük a Lakóházak energetikai felújításának támogatására 

beérkezett pályázat elbírálása (Gelencsér Zsolt pályázata) tárgyú előterjesztést, valamint 

Horváth Roland Lászlóné fellebbezését.  

Van valakinek észrevétele a napirenddel kapcsolatban? Nincs.  

Aki egyetért azzal, hogy a „Megállapodás a Vöröskereszt Veszprém Megyei Szervezetével a 

Támogató-szállító Szolgálat ellátására” tárgyú előterjesztést sürgősséggel napirendre vegyük, 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a napirendre vételt. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy a Lakóházak energetikai felújításának 

támogatására beérkezett pályázatok elbírálása (Gelencsér Zsolt pályázata) tárgyú előterjesztést 

sürgősséggel, zárt ülésen tárgyaljuk, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a napirendre vételt. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy a Horváth Roland Lászlóné fellebbezése 

a Humán Bizottság rendkívüli települési támogatását helybenhagyó határozata ellen tárgyú 

előterjesztést sürgősséggel, zárt ülésen tárgyaljuk, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a napirendre vételt. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy a „Lakóházak energetikai felújításának 

támogatására beérkezett pályázatok elbírálása” tárgyú (246/2016.) számú előterjesztést üzleti 

érdek miatt zárt ülésen tárgyaljuk, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

479/2016.(XI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – mivel a 

nyilvános tárgyalás az önkormányzat üzleti érdekét sértené – a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján elrendeli a „Lakóházak 

energetikai felújításának támogatására beérkezett pályázatok elbírálása” 

tárgyú, 246/2016. számú előterjesztés zárt ülésen történő tárgyalását.  
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Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy a „Lakóházak energetikai felújításának 

támogatására beérkezett pályázatok elbírálása” tárgyú (247/2016.) számú előterjesztést üzleti 

érdek miatt zárt ülésen tárgyaljuk, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

480/2016.(XI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – mivel a 

nyilvános tárgyalás az önkormányzat üzleti érdekét sértené – a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján elrendeli a „Lakóházak 

energetikai felújításának támogatására beérkezett pályázatok elbírálása” 

tárgyú, 247/2016. számú előterjesztés zárt ülésen történő tárgyalását.  

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy az „Arany János Tehetséggondozó 

Programban” való részvétel támogatása” tárgyú (253/2016.) számú előterjesztést üzleti érdek 

miatt zárt ülésen tárgyaljuk, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

481/2016.(XI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – mivel a 

nyilvános tárgyalás az önkormányzat üzleti érdekét sértené – a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján elrendeli a „Arany János 

Tehetséggondozó Programban” való részvétel támogatása” tárgyú, 

253/2016. számú előterjesztés zárt ülésen történő tárgyalását.  

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy a „0303/61. hrsz-ú ingatlan felajánlása 

az önkormányzatnak” tárgyú (254/2016.) számú előterjesztést üzleti érdek miatt zárt ülésen 

tárgyaljuk, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

482/2016.(XI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – mivel a 

nyilvános tárgyalás az önkormányzat üzleti érdekét sértené – a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 
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törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján elrendeli a „0303/61. hrsz-ú 

ingatlan felajánlása az önkormányzatnak” tárgyú, 254/2016. számú 

előterjesztés zárt ülésen történő tárgyalását.  

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy a „0303/285. hrsz-ú ingatlan felajánlása 

az önkormányzatnak” tárgyú (265/2016.) számú előterjesztést üzleti érdek miatt zárt ülésen 

tárgyaljuk, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

483/2016.(XI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – mivel a 

nyilvános tárgyalás az önkormányzat üzleti érdekét sértené – a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján elrendeli a „0303/285. hrsz-ú 

ingatlan felajánlása az önkormányzatnak” tárgyú, 265/2016. számú 

előterjesztés zárt ülésen történő tárgyalását.  

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy a „Bursa Hungarica Felsőoktatási 

Ösztöndíjpályázat elbírálása” tárgyú (269/2016.) számú előterjesztést üzleti érdek miatt zárt 

ülésen tárgyaljuk, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

484/2016.(XI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – mivel a 

nyilvános tárgyalás az önkormányzat üzleti érdekét sértené – a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján elrendeli a „Bursa Hungarica 

Felsőoktatási Ösztöndíjpályázat elbírálása” tárgyú, 269/2016. számú 

előterjesztés zárt ülésen történő tárgyalását.  

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy a „Lakóházak energetikai felújításának 

támogatására beérkezett pályázatok elbírálása” tárgyú (270/2016.) számú előterjesztést üzleti 

érdek miatt zárt ülésen tárgyaljuk, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

485/2016.(XI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – mivel a 

nyilvános tárgyalás az önkormányzat üzleti érdekét sértené – a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján elrendeli a „Lakóházak 

energetikai felújításának támogatására beérkezett pályázatok elbírálása” 

tárgyú, 270/2016. számú előterjesztés zárt ülésen történő tárgyalását.  

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki a nyilvános ülés javasolt napirendjét elfogadja, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a következő napirendet: 

 

Napirend:  

 

1.) Rendelet a lakosság önszerveződő közösségeinek pénzügyi támogatásáról (261/2016.)  

2.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról (250/2016.) 

3.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen elhangzott 

bejelentések alapján tett intézkedésekről 

4.) Alapító okiratok hiánypótlása (266/2016.)  

5.) Kötelező felvételt biztosító általános iskolák felvételi körzethatárának önkormányzati 

véleményezése (249/2016.) 

6.) 2017. évi belső ellenőrzési terv (260/2016.) 

7.) Megállapodás és vagyonkezelési szerződés megkötése a KLIK-kel (első olvasat) 

(263/2016.) 

8.) Étkeztetési nyersanyagnormák és a szolgáltatónak fizetendő térítési díj megállapítása 

(251/2016.) 

9.)  2016/2017. tanév II. félév tejes kifli (268/2016.) 

10.) Köztemető parkjának gondozására és fenntartására megkötendő szolgáltatási szerződés 

(248/2016.) 

11.) Kamerarendszer kivitelezési szerződésének módosítása (267/2016.) 12.) Pétfürdő, Liszt F. 

u. 7. 3/12. számú önkormányzati lakásingatlan ügye (257/2016.) 

13.) Pétfürdő, Bocskai utca 47/1. szám alatti lakásingatlan ügye (258/2016.) 

14.) Hősök tere 3. járda (252/2016.) 

15.) Pétfürdő, Pihokker Kft úthasználati kérelme (264/2016.) 

16.) Önálló képviselői indítvány Miskolczi Ferenc képviselő részéről: Temetőbővítés 

(262/2016.) 

17.) Önálló képviselői indítvány Nagy Zsolt képviselő részéről: Szerviz út – parkoló módosítás 

(259/2016.) 

18.) Megállapodás a Vöröskereszt Veszprém Megyei Szervezetével a Támogató-szállító 

Szolgálat ellátására (271/2016.) 

 

Tájékoztatók: 

 

1.) Tájékoztató az Önkormányzat 2016. I-III. negyedévi gazdálkodásáról (255/2016.) 



 6 

2.) Tájékoztató a 2016. évi beruházásokról, felújításokról (256/2016.) 

 

VEGYES ÜGYEK 

 

 

N a p i r e n d  t á r g y a l á s a : 

 

 

Horváth Éva polgármester: Vendégünkre való tekintettel javasolom, hogy a 2017. évi belső 

ellenőrzési tervvel kezdjünk.  

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a napirendi sorrendcserét.  

 

 

1.) 2017. évi belső ellenőrzési terv (száma: 260/2016.)  

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 6.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok állásfoglalását kérem! 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság mind a két határozati javaslatot 4 igen 

szavazattal és 2 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja. 

 

Pintér Csaba Településfejlesztési Bizottság tagja: A Bizottság mindkét határozati javaslatot 

6 igen, egyhangú szavazattat elfogadásra javasolja. 

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az 1. számú határozati javaslatot. 

A Bizottság 3 igen, egyhangú szavazattal javasolja, hogy A/2 pont egészüljön ki a selejtezések 

vizsgálatával. 

A Bizottság 3 igen, egyhangú szavazattal javasolja, hogy a B/1 pontban 10 nap helyett 8 nap 

szerepeljen. Követelés behajtásának vizsgálata Pétkomm Kft. 

A Bizottság 2 igen, 1 nem szavazattal javasolja, hogy a B/2 pontban 6 nap helyett 4 nap 

szerepeljen.  

A Bizottság 3 igen, egyhangú szavazattal javasolja, hogy a B/3 pontban 8 nap helyett 6 nap 

szerepeljen. Hatékonyság vizsgálata 

A Bizottság 3 igen, egyhangú szavazattal javasolja, hogy a B/5 pontban 6 nap helyett 3 nap 

szerepeljen. 

A Bizottság 3 igen, egyhangú szavazattal javasolja, hogy a B/6 pontban 6 nap helyett 3 nap 

szerepeljen, egészüljön ki a selejtezések vizsgálatával. 

A Bizottság 3 igen egyhangú szavazattal javasolja, hogy a tartalék napok száma 2 helyett 6 nap 

legyen. 

A Bizottság 3 igen, egyhangú szavazattal a fenti módosításokkal elfogadásra javasolja a 2. 

számú határozati javaslatot. 

 

Gerlang Ferenc belső ellenőr: Mivel a B. pontban lévő táblázatban történtek átdolgozások, 

így a kettes belső ellenőrzési pontot ugyanúgy be kellene rögzíteni az A. fejezet 3. pontjába, 

hogy nem a Pétkomm Kft. beszámolójának, hanem követelések behajtásának a témájába 

legyen.  
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Horváth Éva polgármester: Kiegészítés?  

 

Gerlang Ferenc belső ellenőr: Részemről nincs.  

 

Horváth Éva polgármester: Az 1. számú határozati javaslattal kapcsolatban nem volt 

észrevétel. Aki elfogadja az 1. határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

486/2016.(XI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

költségvetési szervek belső kontrollrendszeréről és belső ellenőrzéséről 

szóló 370/2011. (XII.31.) Korm. rendelet 22. § (1) bekezdés b) pontja 

alapján az Önkormányzat 2017-2020 évekre szóló Stratégiai ellenőrzési 

tervét e határozat mellékleteként jóváhagyja. 

 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Van a 2. határozati javaslat. A tervvel kapcsolatban senkinek nem 

volt ellenvetése, csak észrevételek voltak. A Pénzügyi Bizottság észrevételeire van-e valami 

reagálás? Úgy láttam, hogy elfogadhatók.  

 

Gerlang Ferenc belső ellenőr: Természetesen igen. Önök a megrendelők, önök határozzák 

meg a tevékenységet.  

 

Horváth Éva polgármester: A Pénzügyi Bizottság javasolja, hogy a 2. számú határozati 

javaslat mellékletében az A szöveges oldal 2 pontja egészüljön ki a selejtezések vizsgálatával. 

Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a javaslatot.  

 

Horváth Éva polgármester: Jön az ellenőrzések táblázata. Az első észrevétel a B/1 pontban 

van, hogy 10 nap helyett 8 nap szerepeljen. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett elfogadta a javaslatot.  

 

Horváth Éva polgármester: Van a kettes pont, a Pétkomm Kft. beszámolójának vizsgálata, 

ami valóban úgy hangzott el a Pénzügyi Bizottság ülésén, hogy a követelések behajtása és 

annak hatékonyságának ellenőrzése. 

 

Farkas László képviselő: Nem a beszámoló vizsgálata, azt kihagyva. A célja a hatékonyság, 

és a 6 nap helyett 4 nap legyen.  

 

Horváth Éva polgármester: Igen. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 
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A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a javaslatot.  

 

Horváth Éva polgármester: A helyi adók beszedésnek és behajtási tevékenységnek 

vizsgálatára előirányzott 8 nap helyett a Pénzügyi Bizottság 6 napot javasolja.  

 

Farkas László képviselő: A jegyzőkönyvbe nem került bele, de a célja a hatékonyság. 

Gazdaságosság van beírva, de mi azt mondjuk, hogy a hatékonyságot vizsgálja.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett elfogadta a javaslatot.  

 

Horváth Éva polgármester: A civil szervezetek részére juttatott támogatások elszámolásának 

ellenőrzésére 6 nap volt beállítva. A Pénzügyi Bizottság egyhangúlag a 3 napot fogadta el.  

Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a javaslatot.  

 

Horváth Éva polgármester: Van a hatos pont, ami következik a melléklet A. pontjából, hogy 

a szövegben a beszámolókat alátámasztó leltározási tevékenység és a selejtezés vizsgálata. Aki 

ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a javaslatot.  

 

Horváth Éva polgármester: Volt még egy módosító indítvány, hogy a tartalék napok száma 

2 helyett 6 nap legyen. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a javaslatot.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki ezekkel a módosításokkal a 2. számú határozati javaslatot 

elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

487/2016.(XI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

költségvetési szervek belső kontrollrendszeréről és belső ellenőrzéséről 

szóló 370/2011. (XII.31.) Korm. rendelet 22. § (1) bekezdés b) pontja 

alapján a 2017. évi ellenőrzési tervet e határozat melléklete szerint hagyja 

jóvá. 

 

Határidő az éves ellenőrzési jelentés előterjesztésére: a 2016. évre 

vonatkozó zárszámadási rendelet előterjesztésével egyidejűleg. 

 

Felelős az éves ellenőrzési jelentés előterjesztéséért: Horváth Éva 

polgármester 

a belső ellenőrzés működtetéséért: Szabóné Czifra Melinda 
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(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Következő napirendként javasolom az étkezési normát. Aki ezt 

elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a napirendi sorrendcserét. 

 

 

2.) Étkeztetési nyersanyagnormák és a szolgáltatónak fizetendő térítési díj 

megállapítása (száma: 251/2016.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 8.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Köszöntöm vendégeinket. A bizottságok állásfoglalását kérem! 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Panelkuckó Napközi Otthonos Óvodánál a 

Bizottság nem tudott döntést hozni.  

A Horváth István Általános Iskola esetében szintén nem hozott döntést.  

A szociális étkeztetésnél sem hozott döntést.  

A Bölcsődénél a normatívát 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Bizottság.  

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság a Panelkuckó Napköziotthonos Óvoda 

esetében 2 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett nem támogatja a Bakony Gaszt Zrt. ajánlatát. 

A Bizottság a Panelkuckó Napköziotthonos Óvoda esetében 3 igen, egyhangú szavazattal a 

Rendezvényterem’12 Kft. ajánlatát támogatja. 

A Bizottság a Horváth István Általános Iskola esetében 3 igen, egyhangú szavazattal a 

Rendezvényterem’12 Kft. ajánlatát támogatja. 

A Bizottság a szociális étkeztetés esetében 3 igen, egyhangú szavazattal a Rendezvényterem’12 

Kft. ajánlatát támogatja. 

A Bizottság a bölcsőde esetében a normatívát 3 igen, egyhangú szavazattal javasolja 

elfogadásra. 

A Bizottság 3 igen, egyhangú szavazattal a fenti javaslatokkal, elfogadásra javasolja a határozati 

javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Itt vannak az intézményvezetők, illetve a szolgáltatók képviselői. 

Ketten jelezték, hogy nem tudnak eljönni. Van, aki kíván szólni? 

 

Grélingerné Káposzta Jolán Bakony Gaszt Zrt. vezetője: Tisztelettel köszöntöm a 

Képviselő-testület tagjait. Tegnap igazgatósági ülés volt. Mindenki előtt ismeretes a 

kormányhatározat, ami törvénybe kerül, a minimálbért 15 %-kal, garantált minimálbért 25 %-

kal emelik. Cégünknél, mivel mindenki minimálbéres abszolút mindenkit érint. Azt jelenti, 

hogy nekünk jövőre 25 %-os béremelést kell adnunk a dolgozóknak, hogy meg tudjuk tartani 

azokat, akik megvannak. Aki itt van 20 éve, annak legalább 30 %os béremelést kell adni. Ennek 

ellenére, hogy a jószándékot képviseljem, ezt úgy tudnám érzékeltetni, engedjék meg, hogy egy 

percben egy kis matematika példát hozzak elő. 100,- Ft nettó bevételből a bér nálunk 30,- Ft-ot 

jelent. Ha a nettó bevételt 7 %-kal emelem, az 100- Ft-onként 7 Ft lesz, nekem emelni kell 

minimum 25 %-kal a bért. A 30,- Ft-nak a 25 %-a 7,50. Ez megegyezik azzal a 7,- Ft-tal, amivel 
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szeretném a nettó bevételt emelni. Arra kaptam engedélyt, ha lehet, akkor tegyek egy új 

javaslatot. A nettó árat 7 %-kal emelném, ami azt jelenté, hogy a Panelkuckó esetében 

összességében a nettó árnál 19,- Ft-os csökkenést jelent az előző árhoz képest, az Általános 

Iskolánál pedig 24,- Ft-ot jelent, 657,- Ft lenne. Ez lenne az új javaslatom.  

Szeretnénk a piacon megmaradni. Még egy érvem van, a Bakony Gasztnak ez a telephelye, 

Pétnek 726 ezer Ft iparűzési adót fizet. Amennyiben a Várpalotai vállalkozót fogják választani, 

ez az összeg elmarad.  

Nagyon szeretném, ha ezt továbbra is folytathatnánk. Úgy gondolom, hogy az intézmények 

elégedettek voltak. Egy olyan béremelési kényszer alatt vagyunk, nem csak a kormány miatt, 

egyébként is nincs munkaerő, ami ezt az áremelést kikényszeríti. Nem csak önöknél, hanem 

minden városban. Remélem, hogy annak ellenére, hogy a Pénzügyi bizottsági ülésre nem 

tudtam eljönni, hogy ugyanezeket elmondjam, talán egy kicsit magam mellé tudom állítani a 

Képviselő-testületet.  

 

Horváth Éva polgármester: Nagyon Bakony Gaszt párti voltam, vagyok és leszek is, de ezt 

egy kicsit övön aluli ütésnek tartom. Azért tartottuk az egyeztető tárgyalást, amikor már 

tudvalevő volt, hogy 15 %-os minimálbér emelés meg 25 %-os szakmai béremelés lesz. Akkor 

ez már ki volt hirdetve. Akkor volt egy árverseny, és akkor ezt a javaslatot nem kaptuk meg a 

Bakony Gaszt részéről. 3 vállalkozó volt ott.  

Magam részéről tisztességtelennek tartom, amikor két bizottsági ülésen keresztülment az 

ajánlat az egyeztető tárgyalás végeredményeivel. Az egyik Bizottság nem tudott dönteni, a 

Pénzügyi Bizottság végigtárgyalta, és letette a voksát. Itt van a képviselő-testületi ülés és most 

úgy érzem, hogy kicsit zsarolási helyzetben vagyunk, hogy itt van helyben egy vállalkozó, akit 

nagyon szeretünk, csak nagyon-nagyon drága volt az ajánlata. Ezt elmondtam az egyeztető 

tárgyaláson is. Az, hogy itt a Képviselő-testület előtt, amikor nem egy egyeztető, és nem egy 

alkupozíció van, akkor azt mondani, hogy jaj én most engedek belőle, a magam részéről 

tisztességtelen tartom a másik két azon vállalkozóval szemben, aki ugyanezt nem teheti meg a 

testületi ülésen. A testületi ülés nem egy ár-alku pozíció, és nem egy tárgyalási helyszín. 

 

Grélingerné Káposzta Jolán Bakony Gaszt Zrt. vezetője: A másik két ajánlat ára még 

mindig alacsonyabb, mint az enyém, semmivel nem károsítottam őket. Visszatérve arra, hogy 

tisztességtelen, vagy sem. Az egész eljárás közbeszerzés ellenes, ha már úgy sem tartjuk be a 

közbeszerzést, akkor ez is megengedhető. 

 

Horváth Éva polgármester: Most kaptunk egy fenyegetést. Ha közbeszerzési eljárást kellett 

volna indítanunk, ahol az ár az 50 %-ot fedezi és másik két olyan értékelési szempontot, amit 

kitalál a kiíró, amire mindenki ugyanúgy meg fog felelni, akkor is az ár fog dönteni. 

 

Grélingerné Káposzta Jolán Bakony Gaszt Zrt. vezetője: Ha az ár dönt, akkor még mindig 

a két másik vállalkozó az olcsó. Egyik alá sem ígértem.  

 

Horváth Éva polgármester: Kicsit úgy érzem, hogy meg vagyunk fenyegetve. 

Intézményvezetők?  

 

Grélingerné Káposzta Jolán Bakony Gaszt Zrt. vezetője: Egyébként tegnap kaptam rá 

engedélyt.  

 

Horváth Éva polgármester: Az intézményvezetők jelenlévő tagjait megkérdezem, hogy 

nyilatkozzanak.  

 



 11 

Kőmíves Judit Iskola igazgatója: Kollégáimmal ismét átbeszéltük a helyzetet. Az elmúlt két 

évben a Bakony Gaszt szolgáltatott az iskolának, akikkel elégedettek voltunk. Fontosnak 

tartottuk, hogy minőségi alapanyagból dolgoznak, megfelelő mennyiségben kapták a 

gyermekek az ételt és változatos volt az étrend. Ma ismét beszéltem a pedagógusokkal. 

tisztelettel kérjük a polgármestert és a Képviselő-testületet, hogy amikor döntenek, az ár mellett 

azt a szempontot is vegyék figyelembe, hogy a gyerekek minőségi étkezésben, ételben 

részesüljenek. 

 

Horváth Éva polgármester: Hozzátenném igazgató asszony, hogy az iskolának az étkezésre 

kiadott költsége 22 millió Ft van beállítva. Ez az emelés, ami a szolgáltatónak fizetendő díjaból 

adódik, 2,4 millió Ft nettóban. Ezt tessék felbruttósítani, mert ezt az önkormányzat fizeti ki.  

 

Kőmíves Judit Iskola igazgatója: Polgármester asszony ezzel természetesen tisztában 

vagyunk, de én bízom benne, hogy Pétfürdő nagyközség Önkormányzata talán megengedheti 

magának azt, hogy a gyermekek megfelelő étkezésben részesülhessenek.  

 

Grélingerné Káposzta Jolán Bakony Gaszt Zrt. vezetője: Még egy dolgot szeretnék 

mondani, amit elfelejtettem mondani. A környék egyik legalacsonyabb árával dolgozunk, mivel 

az elmúlt évek erős árversenye oly mértékben szorította le az árat, ami abnormális. Nemhogy 

drága, hanem az egyik legolcsóbb a környéken, a megyében. 

 

Horváth Éva polgármester: Elnök úr meghallgathatnánk, ami tegnap elhangzott a Pénzügyi 

bizottsági ülésen? 

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: Igen. Az intézményvezetők kérését figyelembe 

vettük, kivéve az óvodánál, de ott sem azért, mert a Bakony Gaszt szolgáltatása nem volt 

megfelelő, hanem egyszerűen az az áremelés, amit tett, elfogadhatatlan és óriási megterhelés 

az önkormányzatnak. A Bakony Gaszt a tavalyihoz képest 12 %-os emelést akart végrehajtani, 

javasolt. A Rendezvényterem 1,2 %-os emelést javasolt.  A béremelést, amit felhozott, az tény 

és való, azonban azt elfelejti hozzátenni, hogy 5 %-os járulékcsökkentést is végrehajt a 

kormány. A járulékcsökkentés nem csak a minimálbérre vonatkozik, hanem mindenki, aki 200-

250 ezer Ft-os bruttó bért kapnak, azokra is vonatkozik. Ilyen jelentős bérből fakadó emelés 

egyáltalán nem indokolt. A másik pedig, hogy igaz, hogy ÁFA változások voltak, és példának 

is felhozza itt, hogyan veszít az áfán. Egyet kell tudni, hogy az ÁFA nem befolyásolja a nettó 

értékeket és nem befolyásolja a nyereséget a cégnek, mert azt mindig a végfogyasztó fizeti meg. 

Amennyiben veszít a beszerzési áraknál az előzetesen felszámított áfán a Bakony Gaszt, azt 

vissza tudja igényelni. Ez így van.  

A másik, hogy az egyik legolcsóbb a környéken. Van település, ahol Veszprémből kiszállítanak 

közeli településre bruttóban is olcsóbb, mint amit itt helyben kínálnak nekünk.   

 

Grélingerné Káposzta Jolán Bakony Gaszt Zrt. vezetője: Az 5 %-os járulékcsökkentést nem 

tudjuk, hogy érint minket. Nekünk a szocho miatt sem 28,5 % a járulékunk, csak 18. erősen 

csökkentett, és ezt le is írtam a levelemben. Az áfánál lehet, hogy nem voltam eléggé világos. 

Arra utaltam, hogy az, hogy a hús ára a KSH szerint csökken, például a hús áfája 27 %-ról 5 

%-ra csökken, az azt jelenti, hogy 100,- Ft nettó ár húsnak a beszerzési ára 100,- Ft + 27,- Ft. 

A KSH szerinti %-kal csökken. Ha azt mi 0,90-nel beszorozzuk, akkor kijön, hogy a KSH 

szerint a sertéshús beszerzése 114,- Ft. Igen ám, de az ÁFA csak 5 %. Ha visszaosztjuk 1,05-

tel, akkor az azt jelenti, hogy 109,- Ft, magyarul a beszerzési áram 9 %-kal emelkedett. Itt csak 

arra utaltam, hogy az sem igaz, hogy a nyersanyag árak nem növekedtek.  
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A másik, hogy amennyiben ez a minimálbéremelés elindul, ez mindent, a pékárut, a húsárut, a 

zöldséget vinni fog. Az, amit a Rácz Tamásék ajánlottak, hogy 1,2 %-os emeléssel meg tudják 

oldani, ezt kétlem. Mi nem engedhetjük meg magunknak, hogy fekete munkásokkal 

dolgozzunk, hogy csak tanulókkal dolgozzunk. Nem tudom hogy akarják megoldani, a lelkük 

legyen rajta. A 7 %-ot tartom, ha ezt elfogadják, elfogadják, ha nem, akkor meg köszönjük.  

 

Horváth Éva polgármester: Nekem egy gondom van, és ebben igazat adok a Pénzügyi 

Bizottság elnöknek, hogy a beszerzési ár + áfáért kapjuk mi. Jó az a matematika, de pontosan a 

sertéshúsra nem igaz, mert azt alig kapnak a gyerekek. Amire ez a drasztikus árcsökkenés 

vonatkozik, az nem vonatkozik azokra a húsfélékre, ami a gyerekek étrendjében benne van.  

Csúnya dolog ez az étkezési ármegállapítás, de igazából nem szeretem, ha egy vállalkozó a 

másikra mutat, hogy ő hogy tudja kidolgozni, meg fekete munkásokat foglalkoztat. 

 

Grélingerné Káposzta Jolán Bakony Gaszt Zrt. vezetője: Nem azt állítottam. Azt mondtam, 

hogy én nem tudok.  

 

Horváth Éva polgármester: Úgy gondolom, hogy ő sem tud és nem is foglalkoztat. Sem ő 

nem, sem a másik vállalkozó sem tesz ilyet, mert ebből indulunk ki. Tisztességes vállalkozóval 

akarunk alkut kötni.  

 

Láng Géza alpolgármester: 5-5 Ft-ot tud még levenni? 

 

Grélingerné Káposzta Jolán Bakony Gaszt Zrt. vezetője: Igen. 

 

Horváth Éva polgármester: Nem lehet, nincs alku.  

 

Grélingerné Káposzta Jolán Bakony Gaszt Zrt. vezetője: Még mindig magasabb az ár, mint 

a másik két vállalkozóé.  

 

Horváth Éva polgármester: Amikor nincs itt a többi versenyben szereplő, akkor nincs alku. 

Volt egy lehetőség rá, amikor lehetett volna.  

 

Grélingerné Káposzta Jolán Bakony Gaszt Zrt. vezetője: De nem mentem alájuk.  

 

Horváth Éva polgármester: Ez nem erről szól. Mindenki beadta az ajánlatát, mindenki 

megkapta a többiek ajánlatát és lehetőség volt rá. Volt, aki módosította az ajánlatát. Akkor is 

tudott volt a 15 %-os és 25 %,-os béremelés. Úgy gondolom, hogy nem a képviselő-testületi 

ülés a helyszín egy áralku létrehozásához. 

 

Farkas László képviselő: Igazat adok polgármester asszonynak, nem itt kell alkudozni. 

Mondta, hogy kedvezménnyel is drágábbak. Amint említettem, a Képviselő-testület nem csak 

az árat nézi, mert lehet, hogyha valóban az egyeztetések során ment volna le, pont azért, mert 

helyi vállalkozás és ide fizet adót, másként gondolkodtunk volna. Ez nem történt meg. azután 

történt meg, amikor már a döntés megszületett az utolsó bizottsági ülésen.  

 

Horváth Éva polgármester: Patthelyzetben vagyunk. 

Az Óvoda étkezési ellátásáról a Humán Bizottság dönteni nem tudott. Pénzügyi Bizottság 

javaslata, hogy a Rendezvényterem ajánlatát fogadjuk el. Ezt teszem fel szavazásra.  

Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 
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A Képviselő-testület 5 igen és 1 nem szavazattal elfogadta a javaslatot.   

 

Horváth Éva polgármester: Az Iskola esetében a Humán Bizottság nem döntött. A Pénzügy 

Bizottságnak van javaslata, hogy a Rendezvénytermet válasszuk az Iskola szolgáltatójának.  

Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 2 igen, 2 nem szavazattal és 2 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

488/2016.(XI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el a Pénzügyi Bizottság azon javaslatát, mely szerint a Horváth 

István Általános Iskola gyermekétkeztetését 2017. évben a 

Rendezvényterem 2012. Kft. lássa el.  

 

 

Horváth Éva polgármester: Van két ajánlattevő, a Bakony Gaszt és a Sze-Pa Szolg. Aki 

egyetért azzal, hogy a Sze-Pa Szolg. Kft. szolgáltasson az Iskolának, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen és 2 nem szavazattal elfogadta a javaslatot.  

 

Horváth Éva polgármester: Szociális étkeztetésnél két ajánlat volt. A Pénzügyi Bizottság a 

Rendezvénytermet támogatta. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 3 igen, 1 nem szavazattal és 2 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

489/2016.(XI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el a Pénzügyi Bizottság azon javaslatát, mely szerint a szociális 

étkeztetést 2017. évben a Rendezvényterem 2012. Kft. lássa el.  

 

 

Horváth Éva polgármester: Volt még egy javaslat, a Sze-Pa Szolg. Aki ezzel egyetért, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen és 2 nem szavazattal elfogadta a javaslatot.  

 

Horváth Éva polgármester: A Bölcsőde esetében normaemelés nem történt. Aki egyetért a 

javaslattal, hogy a Bölcsőde normája továbbra is 365,- Ft maradjon, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a javaslatot.  
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Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja a fentiek szerint elfogadott határozati javaslatot, 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

490/2016.(XI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

I. Pétfürdő Nagyközség Önkormányzati Képviselő-testülete az 

önkormányzat által fenntartott valamint működtetett, a személyes 

gondoskodás keretében étkeztetést nyújtó intézményekben a 

szolgáltatókkal és intézményvezetőkkel végzett egyeztetés alapján az 

élelmezési nyersanyagnormát és a szolgáltatónak fizetendő térítés összegét 

2017. év január hó 1. napjától az alábbiakban határozza meg: 

 

1./ Panelkuckó Napközi Otthonos Óvoda 

 

Szolgáltató: Rendezvényterem’12 Kft. 

    Norma: Szolgáltatónak fizetendő 

           

     - gyermekek részére 

ebéd: 200,- Ft 280,- Ft + ÁFA/fő/nap 

tízórai + uzsonna: 150,- Ft 210,- Ft + ÁFA/fő/nap 

háromszori étkezés:  350,- Ft 490,- Ft + ÁFA/fő/nap 

 

2./ Horváth István Általános Iskola 

 

Szolgáltató: Sze-Pa Szolg. Kft 

    Norma: Szolgáltatónak fizetendő 

           

     - gyermekek részére 

ebéd (menza): 275,- Ft 386,- Ft + ÁFA/fő/nap 

tízórai + uzsonna: 154,- Ft 213,- Ft + ÁFA/fő/nap 

háromszori étkezés:  429,- Ft 598,- Ft + ÁFA/fő/nap 

 

3./ Szociális étkeztetés  

 

Szolgáltató: Sze-Pa Szolg. Kft 

    Norma: Szolgáltatónak fizetendő 

          

ebéd  300,- Ft 390,- Ft + ÁFA/fő/nap 

 

4./ Bölcsőde 

      Norma:   

           

     - saját konyhán előállított  

       egész napos ellátás: 365,- Ft 

 

II. A Képviselő-testület 
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1. Felkéri a polgármestert, hogy jelen határozatról az érdekelt intézményeket 

és szolgáltatókat tájékoztassa. 

2. Felhatalmazza az érintett intézményvezetőket és a polgármestert, hogy a 

jelen határozatban foglaltak szerint kössék meg a szolgáltatókkal a 

szállítási szerződést. 

 

Határidő II/1. pontra: 2016. december 10. 

                II/2. pontra: 2016. december 31. 

 

Felelős: II/1. pontra: Horváth Éva polgármester 

              II/2. pontra: érintett intézményvezetők és polgármester 

 

 

Pintér Csaba képviselő: Mivel itt van igazgatónő, javasolom, hogy a KLIK témáját vegyük 

előre.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki ezt elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a napirendi sorrendcserét.  

  

 

3.) Megállapodás és vagyonkezelési szerződés megkötése a KLIK-kel (első olvasat)  

(száma: 263/2016.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 7.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Előterjesztőként a határozati javaslatot módosítom. A határozati 

javaslatban az van, hogy 6 fő munkavállalót ad át a KLIK állományába. Ez így nem igaz, mert 

5 főt ad át 8 órásban. A megmaradó 5 főből 2 fő marad 8 órásban Pétfürdőn, a 3 fő pedig 4-4 

órás osztott munkakörben. 1 fővel kiegészül ez. Ez azt jelenti, hogy a 3 főből, aki osztott 

munkakörbe kerül át, ebből 2 a konyhai takarító személyzet és 1 fő a gondnok. 1 fő gondnokra 

4 órában igényt tartunk, de a mi állományunkban lesz.   

A bizottságok állásfoglalását kérem! 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen szavazattal javasolja konkrét 

státuszok megfogalmazását a létszám átadása esetében.  

A Bizottság 6 igen szavazattal a határozati javaslat 4.) pontját azzal módosítással, javasolja 

elfogadni, hogy az Önkormányzat jogosult az épületben általa szükségesnek tartott 

beruházásokat, felújítási munkákat a Vagyonkezelővel egyeztetve elvégezni. 

A Bizottság határozati javaslat elfogadását javasolja a fenti módosításokkal 6 igen egyhangú 

szavazattal.  

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: Annak figyelembe vételével, amit polgármester 

asszony az előbb elmondott, a Bizottság 3 igen, egyhangú szavazattal javasolja, hogy a 4. 

pontba kerüljön be, hogy „Az önkormányzat fenntartja a jogot az ingatlanon beruházási és 

felújítási munkák elvégzésére egyeztetve a KLIK-kel”.  

A Bizottság 3 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot a fenti 

módosítással, valamint az előterjesztő 2. pontban történt módosításával. 
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Horváth Éva polgármester: Más észrevétel? Nincs.  

A Pénzügyi Bizottság javaslata az, hogy a határozati javaslatba 4. pontként kerüljön be, hogy 

az önkormányzat fenntartja a jogot az ingatlanon beruházási és felújítási munkák elvégzésére 

egyeztetve a KLIK-kel. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki ezzel a módosítással elfogadja a határozati javaslatot, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

491/2016.(XI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a KLIK 

Veszprémi Tankerülete által megküldött megállapodás és vagyonkezelési 

szerződés tervezetét megtárgyalta első olvasatban és az alábbiakat kéri 

beleépíteni a végleges megállapodásba, illetve szerződésbe. 

1.) Az önkormányzat működtetésében maradó konyha és ebédlő 

helyiségek rezsi költségének finanszírozásáról felek külön 

megállapodás keretében állapodnak meg. 

2.) Az önkormányzat 5 fő munkavállalót átad a KLIK állományába. 3 fő 

munkavállaló 4-4 órás munkabérét és járulékait a KLIK megtéríti az 

önkormányzatnak.  

A teljes munkaidőben átadott munkakörök: 1 fő karbantartó 

                                                                                 4 fő takarító 

           A 4 órás megtérítendő munkakörök:     1 fő gondnok 

                                                                                  2 fő takarító 

3.) Az épület biztosítását az önkormányzat továbbra is finanszírozza. 

4.) Az önkormányzat fenntartja a jogot az ingatlanon beruházási és 

felújítási munkák elvégzésére egyeztetve a KLIK-kel. 

 

A Képviselő-testület felkéri a Polgármestert, hogy jelen határozatról 

tájékoztassa a KLIK Veszprémi Tankerületét. 
 

Határidő a határozat megküldésére: 2016. december 1. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

4.) Rendelet a lakosság önszerveződő közösségeinek pénzügyi támogatásáról (261/2016.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

(eredetileg 1.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Úgy gondolom, hogy ne menjünk végig, mert mindenki a Humán 

Bizottság javaslatán ment végig, és úgy szavazott. Mondd el a lényeget.  
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Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: Egyébként, ha ezt felolvasom, senki nem fogja 

érteni. 5 nyelvtani módosítás volt, kicsit tartalmilag áttűzdeltük a rendelet bizonyos részeit. Az 

5 változtatással együtt 6 igen, egyhangú szavazattal javasoljuk elfogadni.  

 

Pintér Csaba Településfejlesztési Bizottság tagja: A Humán Bizottság javaslataihoz képest 

a Településfejlesztési Bizottságnak sem volt más egyéb változtatása. A Bizottság 6 igen, 

egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: Kisebb módosításokkal 3 igen, egyhangú 

szavazattal javasoljuk.  

 

Horváth Éva polgármester: Megkérem jegyző asszonyt, hogy menjünk végig.   

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Kettő dolgot, mint előterjesztő mondanék: a 11. § (1) 

bekezdésénél két feltétel van, a) és b) pont, melyek együttes feltételek és a 

jogszabályszerkesztés folytán az és kötőszó kimaradt.  

Ugyancsak a jogszabályszerkesztésből adódóan a 11. § (5) bekezdés c) és d) pontja között a 

vagy szót húzzuk ki.  

Mennék sorba a bizottságok javaslatán. A 8. § (2) bekezdés b) pontja szól, hogy a pályázó az 

előző évben kapott pénzügyi támogatással megfelelően elszámolt-e. Ide mi a régi rendeletet 

alapul véve beletettük azt, hogy mi ennek a megfelelő pénzügyi elszámolásnak a feltétele három 

darab alpontban. Ezt javasolta a Humán Bizottság, hogy vegyük ki és a rendelettervezet 17. §-

ába egy önálló (4) bekezdésbe kerüljenek bele. Köszönöm szépen ezt az észrevételt.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki ezzel a módosítással egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a javaslatot. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A rendelettervezet tartalmazott eldöntendő kérdéseket. Ilyen 

a 11. § (4) bekezdése. Ott mindhárom bizottság a „B” változatot támogatta.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja a „B” változatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a javaslatot. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A következő módosítást a Humán Bizottság javasolta, hogy 

a 12. § (5) bekezdésben a gondolatjel közötti mondatrész – ami úgy szól, hogy a rendelkezésre 

álló anyagi lehetőségeinek függvényében – kerüljön ki a rendeletből. Se a Településfejlesztési 

Bizottság, se a Pénzügyi Bizottság nem fogadta el.   

 

Horváth Éva polgármester: A Pénzügyi Bizottság elfogadta. Aki ezzel a módosítással 

egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a javaslatot. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A következő módosítás, amit az elején mondtam, hogy 8. § 

(2) bekezdéséből a ba), bb), bc) alpontok áthelyezésre kerülnek a 17. § (4) bekezdésbe, amik az 

elszámolásra vonatkoznak.  
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Horváth Éva polgármester: Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Itt viszont van a Pénzügyi Bizottságnak egy módosító javaslata, 

hogy a 17. § (3) bekezdését módosítsuk.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Igen. A mérleg készítésére kötelezetteknek a támogatás 

nyújtásának évére vonatkozó pénzügyi beszámolójukat is kötelesek a tárgyévet követő év 

január 31. napjáig, a hitelesített mérleget június 10-ig benyújtani. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a javaslatot. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A következő szintén a rendelettervezetben egy eldöntendő 

kérdés volt, a 18. § (3) bekezdésnél. Ott a Településfejlesztési Bizottság és a Humán Bizottság 

a „B” változatot támogatta, a Pénzügyi Bizottság kicsit módosított az „A” változaton. A kapott 

támogatás 15 %-ára emelte meg a 10 %-ot, így az „A” változat támogatását javasolja. 

 

Horváth Éva polgármester: Egy kérdésem lenne, hogy ez a kivéve sporttörvény hatálya alá 

tartozó egyesületeket miért kellett berakni a Településfejlesztési Bizottság által? 

 

Pintér Csaba képviselő: Ez eddig is így volt, benne volt.  

 

Horváth Éva polgármester: Nem tudom, hogy mi a különbség a sporttörvény hatálya alá 

tartozó egyesületeknél ilyen szempontból az elszámolásnál.  

 

Láng Géza alpolgármester: Magasabb a %.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Az ételre, italra vonatkozik, nem a %-ra.  

 

Farkas László képviselő: A sporttörvény nem írja elő. Mivel más az ital és ételfogyasztás egy 

sportegyesületnél, aki hetente bajnokságon, versenyen vesz részt és ott fogyaszt a verseny után. 

Pont ezért került be egy meghatározás, hogy vegyük ki belőle. A többi civil szervezetre ez ne 

vonatkozzon. Valóban ne saját fogyasztásra használják fel a kapott támogatást. Ételt, italt 

elvileg csak vendéglátásra, vendégek fogyasztását lehet elszámolni, ezért tettük bele azt, hogy 

a sportegyesületeknél a sportolók nem vendégek. Ott indokolt.  

Az „A” változatot azért támogatta a Pénzügyi Bizottság, mert a „B” változatban nincs bent az 

alkohol és úgy gondoljuk, hogy, hogy közpénzből szeszesitalt ne fogyasszanak.  

 

Horváth Éva polgármester: Eddig nem értettem ezt a sporttörvényes dolgot, most már 

kezdem érteni. Nem lehetne a „B” változatba beépíteni az „A” változat alkohol tiltását és a 15 

% marad? 

 

Farkas László képviselő: A Pénzügyi Bizottság javaslata kiegészítve azzal, hogy kivéve a 

sporttörvény hatálya alá eső egyesületek. 

 

Dombi Norbert képviselő: Az étel, ital nem azt jelenti, hogy az ital nem feltétlenül alkohol, 

ásványvíz, üdítő. Ez nem törvényi előírás, hanem mi szerettük volna, hogy a sporttörvény alá 
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tartozó egyesületekre legyen egy kis könnyítés, hogy a verseny után hadd egyenek hamburgert, 

meg hadd igyanak üdítőt és azzal a számlával hadd számoljanak el.  

Horváth Éva polgármester: Akkor így szólna, hogy az elszámolás költségei között alkoholról 

nem, élelmiszerről és egyéb italról számla maximum a kapott támogatás 15%-ában fogadható 

el, kivéve a sporttörvény hatálya alá tartozó egyesületeket. 

 

Dombi Norbert képviselő: Így jó lehet, de mielőtt szavazunk, egy kicsit gondolkodjunk 

hangosan.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Ha a kivéve tagmondatot a végére tesszük, akkor kicsit félreértésre adhat 

okot. A számla szó után kellene betenni gondolatjellel, hogy kivéve sporttörvény hatálya alá 

eső egyesületeket. 

 

Horváth Éva polgármester: Akkor így benne van a 15 %, a sporttörvény hatálya alá tartozó, 

alkoholos számlát civilek ne adjanak be.  

 

Dombi Norbert képviselő: Az előbb azért kértem a hangosan gondolkodást, mert nem csak 

sportolók vannak, hanem például a kertbarátok, akik például szüreti felvonulást szerveznek a 

Nyugdíjas Klubbal közösen, vagy van a borverseny. Úgy emlékszem, hogy szoktak hozni 

borról számlát. A szüreti felvonuláson hoztak borról számlát, mert nem az egyesület issza, 

hanem kínálják az embereknek, akik megjelennek.  

 

Horváth Éva polgármester: Úgy gondolom, ha nem feladatra kéri a támogatást, hanem 

beleveszi a költségeibe, akkor ez bőven belefér a 15 %-ba. 

 

Dombi Norbert képviselő: De így csak a sportolóknak fogjuk megengedni, másoknak nem.  

 

Pintér Csaba képviselő: Az alkoholt a sportolóknak sem.  

 

Dombi Norbert képviselő: Bocsánat. A módosítással senkinek nem fogjuk megengedni. Ez 

így rendben van?  

 

Nagy Zsolt képviselő: Nem az, hogy nem engedjük meg, hanem nem számolhatnak el 

számlával.  

 

Dombi Norbert képviselő: Igen, de ez a rendezvény erről szól. Nem az ivásról, hanem 

borfogyasztás történik. A köré szerveződik bizonyos értelemben.  

 

Horváth Éva polgármester: A saját bora köré. Amikor a Kertbarátkör borkostolást szervez, 

akkor ne a vásárolt bort kóstoltassa, hanem a saját borát.  

 

Dombi Norbert képviselő: Ezt mondom, hogy saját bor, csak őstermelői igazolvánnyal 

rendelkezik némelyik tag és ők ezáltal volt, hogy ilyen számlával is elszámoltak.  

Azon gondolkodom, hogy ezzel a két rendezvénnyel nem szúrunk-e ki, nagyon jó 

rendezvények. 

 

Horváth Éva polgármester: Ebben egyetértek a Lacival, amikor ez ellen ockodik. Nagyon 

szeretem a civileket és szeretek eljárni a rendezvényeikre, de néha úgy érzem, hogy a civil 

szervezetek rendezvényeit az önkormányzat finanszírozza le.  
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Dombi Norbert képviselő: Egy részét biztosan.  

 

Horváth Éva polgármester: De olyan mértékben finanszírozza le, hogy minden szempontból. 

Elvárom egy Kertbarátkörtől, hogyha borkostólást csinál, akkor hozza a bort. Ez a profiljuk. 

 

Farkas László képviselő: Három civil szervezettel beszéltem, mindegyikőjük látta az 

előterjesztésemet és mindegyik egyetértett azzal, hogy alkoholt nem. A civil szervezetekben fel 

sem merült ez. Nem kifogásolták ezt. Pont a Kertbarátoknál beszéltem egy személlyel, aki 

mondta, hogy semmi gond nincs. A másik, hogy minden egyesületnek hozzá kell járulni a 

rendezvényeikhez. 

 

Dombi Norbert képviselő: Nem ezzel vitatkozom, sőt támogatom is lelkiekben, csak felmerült 

bennem a kérdés, hogy két rendezvénnyel nem babrálunk-e ki, ha ezt a döntést meghozzuk. 

 

Horváth Éva polgármester: Volt egy módosítás. 15 % legyen, kerüljön bele az alkohol nem, 

élelmiszerről, italról és odakerüljön a gondolatjel, hogy ne legyen félreérthető. Aki ezzel 

egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a javaslatot. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A következő a 20. § (2) bekezdést érinti. Itt volt egy „A” és 

„B” változat. A végeredmény az lett, hogy ezeket a változatokat egyik bizottság sem javasolja 

belevetetni a rendeletbe. A 20. § (3) bekezdés egészítenék ki – ami úgy szól, hogy 

utófinanszírozás esetén a támogatás kifizetését a teljesítést igazoló, számviteli szabályoknak 

megfelelő eredeti számla benyújtásával lehet igényelni, így további pénzügyi elszámolási 

kötelezettség nincs, de a Kiskincstárnak a számlamásolatokat kérésre a Pénzügyi Bizottságnak 

át kell adnia. Ez a régi rendeletből átvett mondat.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: További javaslat? Nincs. Aki a módosított rendelet-tervezetet 

elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal megalkotta a következő rendeletet: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

21/2016.(XI.25.) RENDELETE: 

 

a lakosság önszerveződő közösségeinek pénzügyi támogatásáról 

 

(A rendelet szövege a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

Nagy Zsolt képviselő: Ügyrendi javaslatom lehetne? 

 

Horváth Éva polgármester: Igen.  
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Nagy Zsolt képviselő: Esetleg a Hivatal dolgozóit nem vesszük előre? 

 

Horváth Éva polgármester: Nem akartam kellemetlen helyzetbe kerülni. Javasolom, hogy a 

tájékoztatókból az I-III. negyedévi költségvetési beszámolót vegyük napirendre. Aki ezt 

elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a napirendi sorrendcserét.  

 

 

5.) Tájékoztató az Önkormányzat 2016. I-III. negyedévi gazdálkodásáról  

(száma: 255/2016.) 

(eredetileg tájékoztatók 1.) pontja) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Ki kapta meg? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Tegnap este küldtük ki. 

 

Horváth Éva polgármester: Hogy ennek mi az oka, még utána járunk. Tegnap a Pénzügyi 

Bizottság ülésén szembesültünk ezzel, hogy nem ment ki.  

Kérdés? Nincs. Bízom benne, hogy a költségvetési évet jól zárjuk. Komolyabb bevétel már nem 

várható. Nem pacsáltuk annyira a pénzt. 

 

Dombi Norbert képviselő: 500 millió Ft-ot pacsáltunk el év közben. 

 

Horváth Éva polgármester: Úgy fogalmaznék, hogy elvették tőlünk azt a pénzt. Majd a sors 

visszaadja.  

 

Szakály Ferencné pénzügyi főmunkatárs: A III. negyedéveshez képest reális az 

önkormányzat gazdálkodása, és ami még fontos, hogy 400 millió Ft-unk van Kincstárjegyben.  

 

Horváth Éva polgármester: Igen, ez nem jelenik meg se a kiadási, se a bevételi oldalon. 

 

Farkas László képviselő: Most, hogy belenéztem, egy dolog megütötte a szememet a 

köztisztaságnál. Tavaszi hóeltakarítás van benne, ami 6.534 ezer Ft.  

 

Horváth Éva polgármester: Miért a tavaszi? III. negyedéves beszámolóról beszélünk.  

 

Farkas László képviselő: Nyáron nem volt hó.  

 

Horváth Éva polgármester: A készenlétet fizetni kell.  

 

Farkas László képviselő: Nyáron? 

 

Horváth Éva polgármester: Nyáron nem kell, de a köztisztaságra ne mond már, hogy nem 

költünk.  

 

Farkas László képviselő: Csak a hóeltakarítást mondom.  
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Horváth Éva polgármester: Amikor kéri a tisztelt képviselő, hogy akkor is vigyük el az 

illegálisan lerakott hulladékot, amikor büntetni lehetne. Kénytelenek vagyunk 70 ezer Ft-ért 

elvitetni és konténert kérni.  

 

Farkas László képviselő: Én nem erről beszélek, hanem a hóeltakarításról.   

 

Horváth Éva polgármester: Volt egy csomó feladattal terhelt, ami a novemberi, decemberi 

számla volt és idén fizettük ki.  

 

Farkas László képviselő: A tavalyi nem lett kifizetve? 

 

Szakály Ferencné pénzügyi főmunkatárs: A decemberi számla.  

 

Farkas László képviselő: A novemberi? 

 

Horváth Éva polgármester: Lehet, hogy a számlát úgy adta ki, hogy nem havonta.  

 

Farkas László képviselő: Havonta számláznak. Ha hozzáadjuk még a tavalyit is, akkor 

körülbelül 10 millió Ft, ami irreálisan sok. 

 

Szakály Ferencné pénzügyi főmunkatárs: Nem az egészet. A decemberi áthúzódó, az van 

januárban kifizetve.  

 

Farkas László képviselő: Akkor ez négyhavi, és ha hozzávesszük a novemberit, akkor 8 millió 

Ft.  

 

Horváth Éva polgármester: Itt arra is gondolni kell, hogy ez nem csak a hóember számlája.  

 

Szakály Ferencné pénzügyi főmunkatárs: Ez kifejezetten a hóeltakarítás.  

 

Horváth Éva polgármester: Ebben van, hogy a Pétkommnak vegyük meg a nem tudom hány 

tonna szóróanyagot a Nitrogéntől, azt raktározzuk. 

 

Farkas László képviselő: A Pétkommnak nincsen raktárkészlete.  

 

Horváth Éva polgármester: Ki vannak rakva a konténerek a Pétkomm Kft. által. 

 

Dombi Norbert képviselő: Nem tudom, hogy idetartozik-e, de érinti ezt a témát. 3 vagy 4 éve 

a költségvetés tárgyalásánál elmondom mindig, hogy a Raiffeisennél van az önkormányzat 

számlája. Raiffeisen nincs Várpalotán. Veszprém van és páncélautóval hozzák a pénzt, vagy 

elmentek érte. Nem tudom. Nem lenne itt az ideje, hogy az önkormányzat számlavezetését 

megversenyeztetni bankok között? 

 

Horváth Éva polgármester: Most nem aktuális, mert lehet, hogy jövő év végére az 

önkormányzati számlavezetést a MÁK átveszi. Akkor nincs bankválasztás. A MÁK-hoz kerül 

az összes pénzünk.  

 

Dombi Norbert képviselő: A MÁK-nak lesz páncélautója és ő hozza el a pénzt? Fizikailiag 

akkor is bankban lesz a pénz? 
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Horváth Éva polgármester: A MÁK-ban lesz a pénzünk.  

 

Dombi Norbert képviselő: Hogyan fog készpénz kerülni az önkormányzathoz? 

 

Horváth Éva polgármester: Ő fog róla gondoskodni. Nem tudjuk. Nagy a valószínűsége, hogy 

két éven belül az összes önkormányzati számlakezelés átkerül a Magyar Államkincstárhoz. Ez 

a közeljövő, de hogy mi lesz belőle, nem tudjuk. 

 

Dombi Norbert képviselő: Ha nem lesz semmi, akkor mit mondasz? 

 

Horváth Éva polgármester: Ez majd el fog dőlni és 1-2 év múlva dönthet a Képviselő-testület, 

hogy miért kell neki bankot keresni, amikor ezzel a bankkal nincsen semmi bajunk.  

 

Dombi Norbert képviselő: Még egyszer ezeket a kazettákat ne tegyük be, mert itt fogunk 

aludni.  

 

Horváth Éva polgármester: Elmondtam az indokokat, hogy most nem tartom aktuálisnak.  

 

 

17.30 órától szünet. 

 

17.45 órától folytatódik a nyilvános testületi ülés. A képviselők létszáma 6 fő, a Képviselő-

testület továbbra is határozatképes. 

 

 

6.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról  

(száma: 250/2016.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 2.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok állásfoglalását kérem! 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Pintér Csaba Településfejlesztési Bizottság tagja: A Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés, vélemény, módosító javaslat? Nincs. Aki a határozati 

javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

492/2016.(XI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

1.) Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az alábbi 

képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról szóló jelentést 

megtárgyalta és elfogadta: 

 

175/2016.(IV.28.), 176/2016.(IV.28.), 180/2016.(IV.28.), 

187/2016.(IV.28.), 394/2016.(IX.29.), 400/2016.(IX.29.), 

437/2016.(X.20.), 448/2016.(X.27.), 449/2016.(X.27.), 455/2016.(X.27.), 

456/2016.(X.27.), 457/2016.(X.27.), 458/2016.(X.27.), 459/2016.(X.27.), 

463/2016.(X.27.), 464/2016.(X.27.), 465/2016.(X.27.),   470/2016.(X.27.), 

471/2016.(X.27.), 478/2016.(X.27.). 

 

 

7.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen 

elhangzott bejelentések alapján tett intézkedésekről  

(eredetileg 3.) napirendi pont) 

 

 

7.1. Külső védelmi gyakorlat 

 

Horváth Éva polgármester: November 2-án volt Pétfürdőn egy külső védelmi gyakorlat, a 

Nitrogénművek Zrt. volt az áldozat, ahol egy ammóniaömlés történt. Mi történik? November 

5-én szombat reggel hajnalban riasztást kaptam, élesben zajlott a dolog. Üzemzavart meghaladó 

esemény történt, amire egy nagyfokú riasztás volt a Katasztrófavédelem részéről. Szintén 

ammóniaömlés történt. 

 

7.2. Forrásfoglalás  

 

Horváth Éva polgármester: November 3-án volt a forrásfoglalás helyszíni bejárása – 

közbeszerzés eljárás keretében. November 8-án volt a közbeszerzési pályázat beadása és 

bontása. 3 pályázó adta be a pályázatát, aminek a hiánypótlása megtörtént. December 15-én 

dönteni tud a testület a forrásfoglalás jövő évi elkezdéséről. 

 

7.3. KLIK-kel egyeztetés 

 

Horváth Éva polgármester: November 7-én egyeztetés volt a KLIK Veszprémi 

Tankerületével, aminek folyamodványa volt a mai előterjesztés. 

 

7.4. Étkezési norma egyeztetés 

 

Horváth Éva polgármester: November 15-én egyeztetés történt az étkeztetési díjakról, amikor 

lehetőség lett volna az árak változtatására. Ez is napirend volt.  
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7.5. Péti víz levezető csatorna 

 

Horváth Éva polgármester: November 16-án volt egy egyeztetés a péti víz levezető csatorna 

kivitelezőjével. Ez az a munka, amivel még adósok nekünk az állam részéről. A Szajna patak 

felső folyása a péti víz, amit a 8-as út megerősítésével a Magyar Állam kialakította a medret, 

de nem vitte végig a befogadóig. Megállt a Kaposi fölött és az utolsó szakasz kialakítását a 

Várpalotát elkerülő II-es ütemével egyidőben kívánja megcsinálni. Közbeszerzést lefolytatták. 

A kivitelező jött hozzám a területet megtekinteni, illetve, hogy milyen munkaterületet fogunk 

átadni. A hivatalos munkaterület átadás november 29-én lesz. Nagyon hamar szeretne 

felvonulni a kivitelező. Ez egy nagyon kellemetlen beruházás lesz Pétfürdő számára, mert az 

egész Berhidai út átvágása történik több szakaszban. A Bánya utca feletti árokszakaszról 

lejöjjön ez a patakvíz és végül a Szajna patak holtágába bekössön. 

 

7.6. Várpalotát elkerülő úttal kapcsolatos lakossági fórum 

 

Horváth Éva polgármester: November 29-ére volt előirányozva a Várpalotát elkerülő úttal 

kapcsolatos lakossági fórum. Akkor nem tudja megtartani, mert akkor lesz a munkaterület 

átadás. Későbbi időpontban fogják ezt megtartani.  

 

7.7. Nitrogénművek Zrt-vel egyeztetés 

 

Horváth Éva polgármester: November 18-án megkeresett és egyeztetés történt a 

Nitrogénművek műszaki igazgatójával, Huszár Péter úrral. Végigtárgyaltunk sok témát, többek 

között a Vertesz terület és a hulladékudvar sorsát. Akkor azzal váltunk el, hogy mind a kettőre 

záros határidőn belül valami írásos választ kapunk.  

Mai napon jött meg a postán két levél, melyet ismertetek.  

Hivatkozással 1857/2016. levelére közöljük, hogy a Nitrogénművek Zrt. nem kívánja eladni a 

tulajdonában lévő Pétfürdő 2361/78 hrsz-ú ingatlant (Vertesz telep). Ugyanakkor kész 

hosszútávú bérleti szerződéssel bérbe adni az ingatlant a Pétkomm Kft. részére. A bérlő által 

megvalósításra kerülő értéknövelő beruházások esetén kész a beruházások értékét a bérleti díj 

50 %-nak erejéig beszámítani a bérleti díj összegébe. A hosszútávú bérleti jogviszony 

létesítéséről és a beszámítás feltételeiről társaságunk hajlandó tárgyalni.  

Azt hiszem, hogy ez egy gumiválasz. Rögtön felhívtam az igazgató urat, és átküldtem a levelet 

a Pétkomm Kft-nek. Amit a Képviselő-testület annak idején el akart érni, hogy hosszú távú 

bérbeadásról beszélgessünk, ezzel kicsit megkésve, de pozitív válasz jött. 

Másik levél is megérkezett a hulladékudvarral kapcsolatban. 

Hivatkozással 1893/2016. ügyszámú levelére, melyben a 498/2015.(XI.5.) számú képviselő-

testületi határozat alapján bejelentette az önkormányzat a vételi szándékát a Nitrogénművek 

Zrt. tulajdonában lévő Pétfürdő 0311/2 hrsz-ú területre vonatkozóan az alábbiakban közöljük 

társaságunk döntését. A Nitrogénművek Zrt. nem kívánja eladni a Pétfürdő külterület 0311/2 

hrsz-ú ingatlanát. Kérjük, hogy társaságunk álláspontját Pétfürdő Nagyközség Képviselő-

testületével ismertetni szíveskedjék.  

Úgy gondolom, hogy erre a levélre még aludjunk párat, mert a rendezési tervben a gazdasági 

övezet ott van kijelölve. Úgy gondolom, hogy a decemberi testületi ülésre egy előterjesztést 

írok, hogyan lehetne továbbmenni. Lépések történtek, mert az ottani terület és környéke 

mezőgazdasági művelőknek volt haszonbérbe kiadva. Tárgyaltam nyáron a Nitrogénművek 

ügyvédjével, akkor felhívta a figyelmemet, hogy lejár a haszonbérleti szerződése annak a 

vállalkozónak, aki többek között ezt a területet is haszonbérben használja. Valami történt, mert 

érdeklődést kaptunk ettől a társaságtól, hogy írjuk le a rendezési tervünkben, mint használók 
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kérdezték, hogy milyen előírások vannak. Ebből gondolom, hogy felhívták a figyelmüket arra, 

hogy a hosszútávú bérbeadás nem megy. Nem tudom mi van a háttérben.  

 

7.8. Baleset 

 

Horváth Éva polgármester: November 19-én, szombaton számomra megmagyarázhatatlan 

baleset történt a kertvárosban. 

 

7.9. Kameraberuházás 

 

Horváth Éva polgármester: November 21-én tartottuk az utolsó kameraberuházási 

kooperációját. A beruházás a vége felé jár. Láttam már a képernyőt, gyönyörű tiszta.  

 

Dombi Norbert képviselő: Többen is kérdezték tőlem, hogy tudok-e képet adni arról, hogy 

hol van kamera. Ezt hogyan kezeljük? Nem titkos, de nem is biztos, hogy ki kellene adni. 

Közterületen, ha valaki keresztülmegy, joga van tudni, hogy őt megfigyeli a kamera.  

 

Horváth Éva polgármester: Ahol van kamera, ott fel kell hívni a figyelmet, hogy kamerával 

megfigyelt terület.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Elegendő a település elejére és végére kitenni.  

 

Horváth Éva polgármester: Ennek majd utánajárunk.  

 

Nagy Zsolt képviselő: A figyelésről mikor döntünk?  

 

Horváth Éva polgármester: A kamerás előterjesztésnél beszéljünk erről.  

 

7.10. Főépítészi munkakör 

 

Horváth Éva polgármester: November 22-én a Polgármesteri Hivatalba jegyző asszony a 

jelenlétemben meghallgatta azt az úriembert, aki a főépítészi munkakörre pályázott. Alkalmas 

a feladat ellátására. Az, hogy kinek az állományában lesz, a jegyző asszony utána érdeklődik. 

 

7.11. Adósságkonszolidáció 

 

Horváth Éva polgármester: Novemberben az adósságkonszolidációban nem részesült 

települések támogatására beadott pályázatokat elbírálták. Norbi felhívott, hogy úgy tudja, hogy 

Pétfürdő megnyerte ezt a támogatást. Este folyamán nem sikerült elérnie államtitkár úrnak, de 

másnap sikerült elérnie és tájékoztatott, hogy megnyertük a pályázatot 224 millió Ft értékben. 

Hivatalos ügyirat még nem érkezett. A hét elejéig feltételesen támogatottként szerepeltünk az 

EBR rendszerben. A támogatói okirat ma érkezett meg a rendszerben, amit Pogácsás Tibor 

aláírt a tegnapi nap folyamán. Az okirat szerint a 224 millió Ft-os támogatást megkaptuk. 

Amennyiben ezt nem észrevételezem, akkor az okirat 5 napon belül hatályba lép. Az idén még 

átutalják az összeget. Ettől kezdve csak arra kell odafigyelni, hogy amit már ebben a 

pályázatban a megjelölt feladatokra költöttünk el (Bőhm Ferenc utca, Járdafelújítás I. ütem), 

számláit elkülönítetten kell kezelni. Kétszer lehet az okiratot módosítani, a műszaki tartalmat 

és a költségkeretet módosítani nem lehet.  

 

Dombi Norbert képviselő: Közösségi Ház szerepel benne?  
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Horváth Éva polgármester: Igen, benne van a Közösségi Ház hőszigetelése, ablakcseréje, 

napelem és a fűtés felújítás.  

 

Dombi Norbert képviselő: A közbeszerzést idén nem tudjuk elindítani? 

 

Horváth Éva polgármester: Nem.  

 

Dombi Norbert képviselő: Nem a munkát. A terveket. 

 

Horváth Éva polgármester: A fűtéstervek megvannak. A napelemtervek úgy, ahogy rendben 

van. A hőszigetelés, ablakcserét egy tendertervvé kell bővíteni, mert olyan szintre jutott el, hogy 

a pályázatban előírt tervezői költségvetést be tudjuk adni. Az szerintem kevés egy közbeszerzés 

kiírásához. Jövőre el kell kezdeni.  

 

Dombi Norbert képviselő: Azt szeretném, hogy minél előbb. Ne csússzon bele a Péti Nyárba.  

 

Horváth Éva polgármester: Ez egy egész nyaras munka lesz, ha mindent meg akarunk 

csinálni. 2018. december 31-éig kell elvégezni az összes munkát és elszámolni. Decemberben 

hozzuk be a Járda II. közbeszerzését, mert az is benne van. A régi hivatali épület felújítását is 

próbáljuk ütemezni. Nem véletlenül kértem a temető továbbfejlesztésével kapcsolatosat. Most 

már tudok szólni a tervezőnek, hogy itt a pénz, és neki lehet állni a tendertervnek.   

 

Dombi Norbert képviselő: Egész télen lehet csinálni a tervezést, a dokumentációk 

előkészítését, hogy tavasszal a lehető leggyorsabban ki lehessen írni. Ez költségvetéstől 

független.  

 

Horváth Éva polgármester: A fűtést talán külön is meg tudjuk csinálni, mert az nem éri el a 

közbeszerzési értékhatárt. A fűtést akkor érdemes megcsinálni, amikor biztosak vagyunk 

benne, hogy az energetikai felújítás is megtörténik. Ezt majd megbeszéljük. Értem a problémát 

és egyetértek vele.  

 

Láng Géza alpolgármester: A Nitrogénnél más téma nem merült fel?  

 

Horváth Éva polgármester: Több téma is felmerült, ha lesz belőle valami, behozom a 

Képviselő-testület elé.  

 

Láng Géza alpolgármester: Szabadtéri melletti híd? 

  

Horváth Éva polgármester: Nem került szóba. 

 

 

8.) Alapító okiratok hiánypótlása (száma: 266/2016.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

(eredetileg 4.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Jegyző asszony ki szeretnéd egészíteni? 
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Szabóné Czifra Melinda jegyző: Kiegészíteni nem szeretném. Nagyon sajnálom, amibe 

belefutottunk, hogy azt nem vettem észre, hogy ami már módosítva volt, nem kellett volna az 

alapító okiratba belerakni. Ezek nem érdemi hibák és testületi határozat nélkül is tudtam volna 

korrigálni, de mivel nagyon későn kaptam meg, így mindenféle határidőből kicsúsztunk, így 

ezt nem lehetett. Ezért hoztam vissza, hogy vonjuk vissza két határozatot és két új határozattal 

a hiánypótlási hibáknak eleget tettem. Ha a testület elfogadja, akkor holnap megküldjük.  

 

Horváth Éva polgármester: Több határozati javaslatunk van. Aki az 1. számú határozati 

javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

493/2016.(XI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Pétfürdői 

Polgármesteri Hivatal alapító okiratának módosításáról szóló 

448/2016.(X.27) számú, valamint a Pétfürdői Közösségi Ház és Könyvtár 

alapító okiratának módosításáról szóló 449/2016.(X.27) számú határozatát 

visszavonja. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki a 2. számú határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

494/2016.(XI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

I. Pétfürdő Nagyközség Önkormányzati Képviselő-testülete az 

államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény 8/A §-a szerinti alapítói 

jogkörében eljárva a Pétfürdői Polgármesteri Hivatal 185/2013.(IV.25.) 

számú képviselő-testületi határozattal 2013. április 25-én kiadott és az 

alaptevékenység besorolási kód változása miatt 2014. február 27-én 

kiegészített alapító okiratát 2016. év december hó  1. napi hatállyal az 

alábbiak szerint módosítja: 

 

1. Az alapító okirat preambuluma helyébe a következő rendelkezés lép: 

 

„Az államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény 8/A. §-a 

alapján a Pétfürdői Polgármesteri Hivatal alapító okiratát a 

következők szerint adom ki.” 

 

2. Az alapító okirat 2.) pontja – mely a módosított okiratban 1.2. pont 

alatt szerepel – helyébe a következő rendelkezés lép: 

„1.2. A költségvetési szerv 

1.2.1. székhelye: 8105 Pétfürdő, Berhidai út 6/C. 

1.2.2. telephelye(i):  
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 telephely megnevezése telephely címe 

1 
Közterület-felügyelet 8105 Pétfürdő, Berhidai út 

6/A.” 

 

3. Az alapító okirat 4.) pontja – mely a módosított okiratban 4.1. pont alatt 

szerepel –helyébe a következő rendelkezés lép: 

„4.1. A költségvetési szerv közfeladata: Az önkormányzat működésével, 

valamint a polgármester vagy a jegyző feladat- és hatáskörébe tartozó 

ügyek döntésre való előkészítésével és végrehajtásával kapcsolatos 

feladatok ellátása. Közreműködés az önkormányzatok egymás 

közötti, valamint az állami szervekkel történő együttműködésének 

összehangolásában (Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 

2011. évi CLXXXXIX. törvény 84. § (1) bekezdése)” 

 

 

4. Az alapító okirat 5.) pontja – mely a módosított okiratban 4.2. pont alatt 

szerepel –helyébe a következő rendelkezés lép: 

„4.2. A költségvetési szerv főtevékenységének államháztartási szakágazati 

besorolása: 

 
szakágazat 

száma 

szakágazat megnevezése 

1 
841105 Helyi önkormányzatok és társulások 

igazgatási tevékenysége” 

 

5. Az alapító okirat 6.) pontja – mely a módosított okiratban 4.3 és 4. 4.. 

pont alatt szerepel – helyébe  a következő rendelkezések lépnek: 

„4.3. A költségvetési szerv alaptevékenysége: Pétfürdő Nagyközség 

Önkormányzata Képviselő-testületének, bizottságainak 

működésével összefüggő feladatok, általános igazgatási 

feladatok, gazdálkodási, adóztatási, tervezési és statisztikai 

feladatok, választásokkal és népszavazásokkal kapcsolatos 

feladatok, anyakönyvi eseményekkel kapcsolatos, a közterületek 

rendjének biztosításával kapcsolatos, valamint 

közfoglalkoztatással kapcsolatos feladatok ellátása.  

 

4.4. A költségvetési szerv alaptevékenységének kormányzati 

funkció szerinti megjelölése: 

 
kormányzati 

funkciószám 

kormányzati funkció megnevezése 

1 

011130 Önkormányzatok és önkormányzati 

hivatalok jogalkotó és általános igazgatási 

tevékenysége 

2 011210 Az államháztartás igazgatása, ellenőrzése 

3 011220 Adó-, vám- és jövedéki igazgatás 

4 
013210 Átfogó tervezési és statisztikai 

szolgáltatások 

 

013360 Más szerv részére végzett pénzügyi-

gazdálkodási, üzemeltetési, egyéb 

szolgáltatások 
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5 

016010 Országgyűlési, önkormányzati és európai 

parlamenti képviselőválasztásokhoz 

kapcsolódó tevékenységek 

6 
016020 Országos és helyi népszavazással 

kapcsolatos tevékenységek 

7 016030 Állampolgársági ügyek 

8 031030 Közterület rendjének fenntartása 

9 041231 Rövid időtartamú közfoglalkoztatás 

10 041233 Hosszabb időtartamú közfoglalkoztatás” 

 

6. Az alapító okirat 8.) pontja – mely a módosított okiratban 4.5. pont alatt 

szerepel –helyébe a következő rendelkezés lép: 

 

„4.5. A költségvetési szerv illetékessége, működési területe: Pétfürdő 

nagyközség” 

 

7. Az alapító okirat 9.) pontja – mely a módosított okiratban 3. pont alatt 

szerepel – helyébe a következő rendelkezés lép: 

„3.1.   A költségvetési szerv irányító szervének 

         3.1.1. megnevezése: Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata 

         3.1.2. székhelye: 8105 Pétfürdő, Berhidai út 6/C. 

 

3.2.   A költségvetési szerv fenntartójának 

         3.2.1. megnevezése: Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata 

         3.2.2. székhelye: 8105 Pétfürdő, Berhidai út 6/C.” 

 

8. Az alapító okirat 12.) pontja – mely a módosított okiratban 5.1. pont alatt 

szerepel –helyébe a következő rendelkezés lép: 

 

„5.1. A költségvetési szerv vezetőjének megbízási rendje: A 

költségvetési szerv vezetője a jegyző, akit pályázati eljárás 

alapján, határozatlan időre szóló közszolgálati jogviszonyban 

Pétfürdő Nagyközség Polgármestere nevez ki és gyakorolja 

felette a munkáltatói jogokat”  

 

9. Az alapító okirat 13.) pontja – mely a módosított okiratban 5.2. pont alatt 

szerepel –helyébe a következő rendelkezés lép: 

„5.2. A költségvetési szervnél alkalmazásban álló személyek 

jogviszonya: 

 
foglalkoztatási 

jogviszony 

jogviszonyt szabályozó jogszabály 

1 
közszolgálati A közszolgálati tisztviselőkről szóló 

2011. évi CXCIX. törvény 

2 
munkavállaló A munka törvénykönyvéről szóló 

2012. évi I. törvény 

3 
egyéb foglalkoztatásra 

irányuló jogviszony 

A Polgári Törvénykönyvről szóló 

2013. évi V. törvény 

4 

közfoglalkoztatási 

jogviszony 

a közfoglalkoztatásról és a 

közfoglalkoztatáshoz kapcsolódó, 

valamint egyéb törvények 
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módosításáról szóló 2011. évi CVI. 

törvény” 

 

10. Az alapító okirat kiegészül a következő – a módosított okiratban 2.1. pont 

alatt szereplő – rendelkezéssel: 

„2.1. A költségvetési szerv alapításának dátuma: 1997.10.01.” 

 

11. Az alapító okirat 3., 7., 10-11., 14-15. pontja elhagyásra kerül. 

 

12. Az alapító okirat záradéka helyébe a következő – a módosított okiratban 

6. pont alatt szereplő – záró rendelkezések lépnek: 

 

„6. Záró rendelkezés 

 

Jelen alapító okiratot 2016. év december hó 1. napjától kell 

alkalmazni, ezzel egyidejűleg a költségvetési szerv 2013. április 25-

én kelt alapító okiratát visszavonom.” 

 

II. A Képviselő-testület  

a) felkéri és felhatalmazza a polgármestert, hogy az alapító képviseletében 

eljárva az e határozatnak megfelelő tartalmú „Módosító okirat”-ot és a 

módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt „Alapító okirat”-ot kiadja és 

ezzel egyidejűleg az I. részben hivatkozott korábbi alapító okiratot 

visszavonja;  

b) felhívja a jegyzőt, hogy az alapító okirat módosítás törzskönyvi 

nyilvántartáson történő átvezettetéséről gondoskodjon; 

 

Határidő  a.) az okiratok kiadására: azonnal 

                  b.) törzskönyvi bejegyzési kérelem megküldésre: 2016. 

november 25. 

Felelős     a.) pontra: Horváth Éva polgármester 

                 b.) pontra: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki a 3. számú határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

495/2016.(XI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

I. Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az 

államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény 8/A §-a szerinti alapítói 

jogkörében eljárva a Pétfürdői Közösségi Ház és Könyvtár  

131/2012.(IV.26.) számú képviselő-testületi határozattal 2012. április 26-

án kiadott és az alaptevékenység besorolási kód változása miatt 2014. 

február 27-én kiegészített alapító okiratát 2016. év december hó 1. napi 

hatállyal az alábbiak szerint módosítja: 
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13. Az alapító okirat preambuluma helyébe a következő rendelkezés lép: 

 

„Az államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény 8/A. §-a 

alapján a Pétfürdői Közösségi Ház és Könyvtár alapító okiratát a 

következők szerint adom ki.” 

 

14. Az alapító okirat 5.) pontja – mely a módosított okiratban 4.2. pont 

alatt szerepel – helyébe a következő rendelkezés lép: 

 

„4.2. A költségvetési szerv főtevékenységének államháztartási 

szakágazati besorolása: 

 
szakágazat 

száma 

szakágazat megnevezése 

1 910110 Közművelődési intézmények tevékenysége 

 

15. Az alapító okirat 6.) pontja – mely a módosított okiratban 4.3 és 4. 4.. 

pont alatt szerepel – helyébe  a következő rendelkezések lépnek: 

„4.3. A költségvetési szerv alaptevékenysége: Az iskolarendszeren 

kívüli, öntevékeny, önképző tanfolyamok, szakkörök szervezése, 

életminőséget és életesélyt javító lehetőségek megteremtése. A 

település szellemi, művészeti értékeinek, hagyományainak feltárása, 

megismertetése, a helyi művelődési szokások ápolása. Az ünnepek 

kultúrájának gondozása. Az ismeretszerző, az amatőr alkotó, 

művelődő közösségek, civil szervezetek életének, tevékenységének 

támogatása. A helyi társadalom kapcsolatrendszerének, közösségi 

életének segítése. A különböző kultúrák közötti kapcsolatok 

kiépítésének és fenntartásának segítése. A szabadidő kulturált 

eltöltése lehetőségének megteremtése. Egyéb művelődést segítő 

lehetőségek biztosítása. A könyvtár a település könyvtáraként a 

lakosság általános tájékozódásához, művelődéséhez, a tanuláshoz, a 

szakmai munkához az igényes szórakozáshoz szükséges 

dokumentumokat és szolgáltatásokat biztosítja.” 

 

4.4. A költségvetési szerv alaptevékenységének kormányzati 

funkció szerinti megjelölése: 

 
kormányzati 

funkciószám 

kormányzati funkció megnevezése 

1 
082042 Könyvtári állomány gyarapítása, 

nyilvántartása 

2 
082043 Könyvtári állomány feltárása, megőrzése, 

védelme 

3 082044 Könyvtári szolgáltatások 

4 
082091 Közművelődés – közösségi és társadalmi 

részvétel fejlesztése 

5 
082092 Közművelődés – hagyományos közösségi 

kulturális értékek gondozása 

6 
082093 Közművelődés – egész életre kiterjedő 

tanulás, amatőr művészetek 

7 
082094 Közművelődés – kulturális alapú 

gazdaságfejlesztés 
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8 083020 Könyvkiadás 

9 083030 Egyéb kiadói tevékenység 

10 
083050 Televízió-műsor szolgáltatása és 

támogatása 

11 
086020 Helyi, térségi közösségi tér biztosítása, 

működtetése 

12 086090 Egyéb szabadidős szolgáltatás 

13 
095020 Iskolarendszeren kívüli egyéb oktatás, 

képzés” 

 

16. Az alapító okirat 8.) pontja – mely a módosított okiratban 4.5. pont alatt 

szerepel – helyébe a következő rendelkezés lép: 

 

„4.5. A költségvetési szerv illetékessége, működési területe: Pétfürdő 

nagyközség” 

 

17. Az alapító okirat 9.) pontja – mely a módosított okiratban 3. pont alatt 

szerepel – helyébe a következő rendelkezés lép: 

„3.1.   A költségvetési szerv irányító szervének 

         3.1.1. megnevezése: Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata 

         3.1.2. székhelye: 8105 Pétfürdő, Berhidai út 6/C. 

 

3.2.   A költségvetési szerv fenntartójának 

         3.2.1. megnevezése: Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata 

         3.2.2. székhelye: 8105 Pétfürdő, Berhidai út 6/C.” 

 

 

18. Az alapító okirat 12.) pontja – mely a módosított okiratban 5.1. pont alatt 

szerepel – helyébe a következő rendelkezés lép: 

„5.1. A költségvetési szerv vezetőjének megbízási rendje: Az 

intézmény vezetője az igazgató, akit pályázati eljárás keretében 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete bíz 

meg 5 éves határozott időtartamra.” 

 

19. Az alapító okirat 13.) pontja – mely a módosított okiratban 5.2. pont alatt 

szerepel – helyébe a következő rendelkezés lép: 

„5.2. A költségvetési szervnél alkalmazásban álló személyek 

jogviszonya: 

 
foglalkoztatási 

jogviszony 

jogviszonyt szabályozó jogszabály 

1 

közalkalmazott A közalkalmazottak jogállásáról 

szóló  

1992. évi XXXIII. törvény 

2 
munkavállaló A munka törvénykönyvéről szóló  

2012. évi I. törvény 

3 
egyéb foglalkoztatásra 

irányuló jogviszony 

A Polgári Törvénykönyvről szóló  

2013. évi V. törvény” 

 

20. Az alapító okirat kiegészül a következő – a módosított okiratban 2.1. pont 

alatt szereplő – rendelkezéssel: 
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„2.1. A költségvetési szerv alapításának dátuma: 2002.01.01.” 

 

21. Az alapító okirat 3., 7., 10-11., 14-15. pontja elhagyásra kerül. 

 

22. Az alapító okirat záradéka helyébe a következő – a módosított okiratban 

6. pont alatt szereplő – záró rendelkezések lépnek: 

 

„6. Záró rendelkezés 

 

Jelen alapító okiratot 2016. év december hó 1. napjától kell 

alkalmazni, ezzel egyidejűleg a költségvetési szerv 2012. április 26-

án kelt alapító okiratát visszavonom.” 

 

II. A Képviselő-testület  

a) felkéri és felhatalmazza a polgármestert, hogy az alapító képviseletében 

eljárva az e határozatnak megfelelő tartalmú „Módosító okirat”-ot és a 

módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt „Alapító okirat”-ot kiadja és 

ezzel egyidejűleg az I. részben hivatkozott korábbi alapító okiratot 

visszavonja;  

b) felhívja a jegyzőt, hogy az alapító okirat módosítás törzskönyvi 

nyilvántartáson történő átvezettetéséről gondoskodjon; 

 

Határidő  a.) az okiratok kiadására: azonnal 

                  b.) törzskönyvi bejegyzési kérelem megküldésre: 2016. 

november 25. 

Felelős     a.) pontra: Horváth Éva polgármester 

                 b.) pontra: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

 

9.) Kötelező felvételt biztosító általános iskolák felvételi körzethatárának 

önkormányzati véleményezése (száma: 249/2016.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 5.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kérem a Humán Bizottság véleményét! 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nincs. Aki elfogadja az előterjesztett határozati 

javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

496/2016.(XI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Veszprém 

Megyei Kormányhivatal Igazgatója által 2016. október 19-én 

véleményezésre megküldött, a Pétfürdőn kötelező felvételt biztosító 

Horváth István Általános Iskola felvételi körzethatárának megállapítására 

vonatkozó tervezettel – melyben a Horváth István Általános Iskola 

kötelező felvételi körzete Pétfürdő település közigazgatási területe – 

egyetért. 

 

A jegyzői adatszolgáltatás szerint a jegyzői nyilvántartásban pétfürdői 

lakóhellyel, ennek hiányában tartózkodási hellyel rendelkező hátrányos 

helyzetű, általános iskolába járó gyermekek létszáma: 1 fő   

 

Határidő a határozat megküldésére: 2016. november 30. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

10.) 2016/2017. tanév II. félév tejes kifli (száma: 268/2016.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 9.) napirendi pont) 

 

Horváth Éva polgármester: Kérném a bizottságok véleményét! 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen szavazattal és 1 tartózkodás 

mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot a Péti Pékség támogatásával. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nincs. Aki elfogadja az előterjesztett határozati 

javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

497/2016.(XI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja a 

tejes kiflire vonatkozóan a Péti Pékség Kft. 18,- Ft + 18 % ÁFA darabárát 

a 2017. január 2. és 2017. június 30. közötti időszakra.  

 

A Testület felhatalmazza a polgármestert a szállítói szerződés 

megkötésére.  

 

Határidő szerződéskötésre: 2016. december 9. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 
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11.) Köztemető parkjának gondozására és fenntartására megkötendő szolgáltatási 

szerződés (száma: 248/2016.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 10. napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok állásfoglalását kérem! 

 

Pintér Csaba Településfejlesztési Bizottság tagja: A Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? 

 

Nagy Zsolt képviselő: Ebben a szerződésben nem lehetne rögzíteni a temető nyitását-zárását? 

 

Horváth Éva polgármester: Nem, mert ők nem temető üzemeltetők, hanem parkfenntartók. 

Nem tudom, hogy szükség van-e rá. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Úgy gondolom, hogy szükség van rá, annál is inkább, hogy megint 

értéknövelés történt a temetőben. Lépni kellene, és valahol rögzíteni kellene. A múltkor is 

beszéltük, hogy a Pétkomm Kft. meg tudná oldani. Itt az idő, ha a testület támogatja, hogy bele 

lehetne venni a szerződésbe.  

 

Horváth Éva polgármester: Parkfenntartásról beszélünk, és a kapunyitás, zárás nem idevaló. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Ugyanúgy beletartozhatna.  

 

Horváth Éva polgármester: Úgy gondolom, hogy nem. A Képviselő-testület döntse el, hogy 

egyáltalán szükséges-e. Nem vagyok róla meggyőződve, hogy szükséges. Ez most kimondottan 

a parkfenntartásról szól. Erre kértem ajánlatot. Ha a Képviselő-testület ezt meg akarja oldani, 

akkor… de ne a parkfenntartási szerződésbe tegyük bele. Arra ajánlatunk nincsen. Erre a 

szerződést meg kell kötnünk, hogy január 1-től működjön. Találja ki a Képviselő-testület, hogy 

oldja meg.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Javaslom, hogy tedd fel szavazásra, hogy ebbe a szerződésben 

szerepeljen. Megint csak elmegyünk mellette, megint nem lesz.  

 

Horváth Éva polgármester: A kapunyitás nem parkfenntartás. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Polgármester asszony beszélgethetünk egész reggelig, hogy szerinted 

nem, szerintem meg igen. Ez egy javaslat.  

 

Horváth Éva polgármester: Szeretném tőled megkérdezni, hogy gondolod, hogy oldja meg a 

Pétkomm Kft. a kapuzárást este 8-kor?  

 

Nagy Zsolt képviselő: Odamegy valaki, kinyitja és bezárja.  
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Horváth Éva polgármester: Temetőüzemeltetési feladat. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Az ütötte meg a fülem, hogy azt mondta a polgármester 

asszony, hogy a Képviselő-testület, ha úgy dönt. A temetőrendeletben bent van, hogy a temetőt 

mikor kell nyitni és zárni.  

 

Dombi Norbert képviselő: Nincs benne, mert engem ezért röhögtetek ki a múltkor.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: De benne van.  

 

Dombi Norbert képviselő: Ezért gúnyoltatok ki a múltkor, amikor szóvá tettem, hogy a nyitva 

tartás rögzítve van. Azt mondtam, hogy a nyitva tartási időn túl az én logikám szerint zárva 

tartás. Hangosan ki lettem nevetve, hogy ez nem így van. A nyitva tartás a kötelező. Nincsen 

szabályozva a rendeletben. Ezt mondtátok nekem.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Én biztos nem mondtam ilyet.   

 

Dombi Norbert képviselő: Pedig de. Legalább két vagy három alkalommal mondtam, hogy 

legyen bezárva. Senkinek semmi keresnivalója nincs a nyitva tartási időn túl a temetőben. Azt 

mondtátok így még néhányan, hogy 3 millió Ft-ba kerül bezárni a kerítést egy évben. Bent van 

a jegyzőkönyvben, mert elolvastam, azon nevettem nem is olyan régen.  

 

Horváth Éva polgármester: Biztos, hogy ilyet senki nem mondott.  

 

Dombi Norbert képviselő: Dehogyisnem! Bent van a jegyzőkönyvben, ide fogom hozni.  

 

Horváth Éva polgármester: Ilyet biztos, hogy senki nem mondott. A temető park 

gondozásáról beszélünk.  

 

Láng Géza alpolgármester: Arról szavazzunk, hogy akarjuk-e zárni éjszakára. 

 

Nagy Zsolt képviselő: A rendeletben már benne van a nyitva tartás ideje, erről nem kell 

szavazni. 

 

Horváth Éva polgármester: Azt hiszem, hogy én voltam az, aki ezt a nyitva tartással 

kapcsolatos részt ki akarta szedni a rendeletből. Egy ekkora településen a temető esti zárva 

tartását feleslegesnek tartom.  

 

Dombi Norbert képviselő: Te igen, egy csomó ember meg nem.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Szeretném, hogy ezt a javaslatot tedd fel szavazásra, amit kértem, hogy 

kerüljön bele a szerződésbe. Ha ezt a testület nem támogatja, elfogadom.  

 

Horváth Éva polgármester: Ezt törvényellenesnek tartom, hogy a köztemető parkjának 

gondozásáról és fenntartására megkötendő szolgáltatási szerződésbe belevegyünk egy olyan 

pontot, ami a temető nyitását és zárását határozza meg.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Milyen törvény tiltja? 
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Horváth Éva polgármester: Az, hogy nem erről szól a napirend és nem erről szól a szerződés.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Erről a szerződésről szól a napirend. van egy rendeletünk, amiben benne 

van a temető nyitva tartási ideje. Ennek nem szerzünk érvényt. Hol szerzünk érvényt? 

 

Horváth Éva polgármester: Ez nem a parkgondozással kapcsolatos. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Mi az ami akadályozza? 

 

Horváth Éva polgármester: Mert a parkgondozó 2-kor hazamegy.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Ne kiabálj velem légy szíves.  

 

Horváth Éva polgármester: Nem kiabálok, csak…  

 

Nagy Zsolt képviselő: Légy szíves szavaztasd meg, ha a testület elutasítja, elfogadom. 

 

Horváth Éva polgármester: És ha elfogadja, beletesszük egy olyan szerződésbe, ahol nincs 

helye? 

 

Nagy Zsolt képviselő: Miért ne lenne helye? 

 

Horváth Éva polgármester: Mert nem erről szól a szerződés.  

 

Farkas László képviselő: Polgármester asszony ez nem csak arról szól, hiszen van egy olyan 

pontja, hogy a ravatalozó helyiségét is karbantartja, takarítja. A 4. pontban van, hogy a 

vállalkozó, a Pétkomm Kft. egyéb munkákat is számlázhat. Bőven belefér.  

 

Horváth Éva polgármester: A Pétkomm biztosítson egy embert, hogy este 8-kor bezárja a 

temetőt? 

 

Farkas László képviselő: Oldja meg. Az, hogy hogyan tudja megoldani, az ő dolga.  

 

Horváth Éva polgármester: Ezt övön aluli ütésnek érzem a Pétkomm Kft. felé.  

 

Farkas László képviselő: Ez már egy évvel ezelőtt is felmerült és ki is lett adva a Pétkomm 

Kft. ügyvezetőjének, hogyan lehet megoldani.  

 

Horváth Éva polgármester: Szerintem nem volt kiadva. Nagy Zsolt képviselő úr javasolja, 

hogy a parkgondozás és fenntartásra megkötendő szolgáltatási szerződésbe vegyük bele a 

temető zárását, nyitását. 

 

Pintér Csaba képviselő: Mielőtt szavaznánk, kérdezhetek? Az üzemeltetési szerződés kivel 

van?  

 

Horváth Éva polgármester: A Kegyelet üzemelteti.  

 

Pintér Csaba képviselő: A törvény szerint az üzemeltetőnek kell gondoskodni a zárásról és 

nyitásról. Az üzemeltetési szerződésben kell rögzíteni a nyitva és zárva tartási időt. A 

temetkezésről szóló törvény 16. §-a. Az önkormányzatoknak rendeletben kell ezt biztosítani. 
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Így nincs sok értelme ennek a szavazásnak, mert ott kell rögzíteni, hogy ő gondoskodjon a 

nyitva tartásról.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Azt akartam én is mondani, hogy a temető üzemeltetőjének 

a feladata a nyitás és zárás. Annak nincs akadálya, hogy vásároljon egy szolgáltatást a Kegyelet 

akár a Pétkommtól, vagy megfizessen bárkit, hogy nyisson-zárjon. Nem ebben a szerződésben 

kell lerendezni. 

Így törvénysértő, hogy nem ebbe való, de egyébként, ha nem erről lett volna szó, csak azért, 

mert az a neve, hogy parkgondozás, a szerződés címét is lehet módosítani.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Amikor azt kérdeztem, hogy melyik törvény tiltja, erre gondoltam. 

Köszönöm a Csaba válaszát, így a javaslatomat visszavonom. Az üzemeltetési szerződés 

módosítását viszont kezdeményezzük. Ennek kérem a megszavazását! 

 

Horváth Éva polgármester: Nagy Zsolt képviselő úr kérése, hogy kezdeményezzük a 

Kegyelet felé a temető üzemeltetési szerződésének módosítását oly módon, hogy abba 

konkretizálva és végrehajthatóvá váljék a temető nyitása és zárása. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Kérjük fel őket, hogy a decemberi ülésre válaszoljanak.  

 

Horváth Éva polgármester: Három hét van addig.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Írunk neki a jövő héten levelet és akkor megkérjük, hogy a 15-ei ülésig 

válaszoljon rá.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem tartom annyira rugalmasnak őket, hogy erre az időre 

válaszoljanak.  

 

Horváth Éva polgármester: Elküldjük a felkérést a jövő hét közepéig, ha válasz érkezik. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Akkor legyen a januári rendes ülés.  

 

Horváth Éva polgármester: A januári rendes testületi ülésre választ várunk a temető 

üzemeltetőjétől. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

498/2016.(XI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a 

polgármestert, hogy kezdeményezze a Kegyelet Kft. felé a temető 

üzemeltetési szerződésének módosítását oly módon, hogy abban 

konkretizálva legyen és végrehajthatóvá váljék a temető nyitása és zárása. 

 

Határidő: 2017. januári testületi ülés 

Felelős: Horváth Éva polgármester 
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Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja a határozati javaslatot és a szerződéstervezetet, 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

499/2016.(XI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

felhatalmazza a polgármestert a temető parkgondozásáról szóló, e 

határozat mellékletét képező szolgáltatási szerződés aláírására. 

 

Határidő: 2016. december 31. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

12.) Kamerarendszer kivitelezési szerződésének módosítása (száma: 267/2016.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 11.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Jövő héten műszaki átadás lesz, amikor a 90 % elkészültét nézzük 

végig. Hátra van a központ beüzemelése, valamint az az egy E.ON oszlop, amit cserélni kell. 

Ígérvényt kaptunk, hogy megcsinálja. Amennyiben nem cseréli ki a saját oszlopát, akkor a 

fővállalkozó megteszi. December 15-ig ez lesz meg lesz oldva. 

A napelemes kamerák felszerelésre kerültek a tó környékén, a Szajna és a sétány mellett. Jövő 

héten meg lesz a végleges berendezés a régi hivatal épületében. 15-éig a helyiségeket olyan 

állapotba kell hozni, ha megtörténik a végleges átadás, akkor ott még az idén a beköltözést 

lehetővé tegyük a közterület-felügyelőknek.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Vita volt korábban arról, hogy mit jelent a figyelés mértéke. Ezzel 

kapcsolatosan nem kellene segítséget kérni tájékoztatás formájában, hogy a Képviselő-testület 

tudjon dönteni? 

 

Horváth Éva polgármester: Amikor ezt 3 vagy 4 évvel ezelőtt elkezdtük, akkor 

beharangoztuk a lakosságnak, hogy itt 24 órás figyelés lesz. Két vagy három hónappal ezelőtti 

ülésen megemlítettem, hogy a figyelést meg kell oldani. Azt hiszem a Feri részéről kaptam egy 

olyat, hogy szó sem volt róla, a Képviselő-testület ezt nem akarja. A Képviselő-testület igenis 

akarja, hogy amennyi lehetőség van, ez a megfigyelés menjen.  

A közterület-felügyelőknek a birtokán lesz a diszpécser központ. Lehetőséget kell biztosítani, 

meg a létszámot is növeljük eggyel, hogy a közterület-felügyelők… mert nem biztos, hogy 

napközben kell ezt figyelni, hanem délután, este, vagy hétvégén. Az biztos, hogy a Polgárőrség 

javaslatcsomagot állított össze, miként tudnának beszállni a kritikus időszakokban, hétvégéken, 

a megfigyelésben. Erre konkrétumot még nem tudok. Még nem kaptam meg az elképzelést.  

Az emberek nagyon örülnek neki. Ha el kezd működni és lesz valami eredménye is, akkor 

nagyobb lesz a késztetés arra, hogy minél több ember beszálljon a Polgárőrségbe, hogy segítsen. 

Talán a Rendőrség is kicsit aktívabb lenne. A Rendőrség csak kérdezi, hogy áll a 
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kamerarendszer, holott Veszprémben az ő kezükben van a kamerarendszer megfigyelése. 

Nálunk nem vállalta fel.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Megpályáztattam a közterület-felügyelői állást. Nekem nagy 

csalódás volt, mert összesen 2 pályázat érkezett, abból egynek a végzettsége nem felelt meg. 1 

darab érvényes pályázat van, nagy választási lehetőség nincs. Ő minden téren megfelel a 

kiírásnak. December 01-jén akár munkába tud állni. Így lesznek hárman.  

A Polgárőrség részvételével kapcsolatban kolleganőmmel beszélt Gelencsér úr. Készítettünk 

adatvédelmi szabályzatot annak kapcsán, hogy amikor a fix IPC címeket el tudtuk rendezni és 

a közterület-felügyelők ezeket a különböző jogosultsággal a lekérdezéseket elindították, mivel 

adatkezelésről van szó. Be kellett jelentkezni, mint adatvédelmi nyilvántartási számmal 

rendelkező szervezetnek kell lenniük. Bejelentkeztünk. Ha a polgárőrök ebbe valamilyen 

módon be akarnak szállni, akkor ezt az adatvédelmi nyilvántartási módosítást kell kérnünk. 

Ebben a polgárőrök nincsenek bent. Az adatvédelmi szabályzatot ezzel ki kell egészíteni. 

Jogszabály szerint a polgárőrök akkor vehetnek részt a kamerafigyelésben, ha erre őket valaki 

felkészíti és kioktatja. A kioktatás nem volt egyértelmű számunkra. Ezügyben felvettük a 

kapcsolatot a Rendőrséggel, hogy ezt az oktatást megcsinálják-e. Közölte velünk a Rendőrség, 

hogy nem. Ők abban az esetben oktatnák ki a polgárőröket erre a feladatra, ha a rendőrök is 

valamilyen módon ebben részt vennének. Gelencsér úr szerintem azért nem nyújtotta még be a 

tervezetét, mert ő is keresi a megoldást, hogy őket erre ki fogja kioktatni. Jelenleg itt tartunk.  

 

Láng Géza alpolgármester: A Belügyminisztérium egybe akarja kötni a kamerákat. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Van felmérés, igen.  

 

Dombi Norbert képviselő: Ez a kamerarendszer, ami Péten kiépítésre kerül képes arra, hogy 

az autórendszámokat rögzíti, felismeri, szűri. 

 

Horváth Éva polgármester: Nem mindegyik. 

 

Dombi Norbert képviselő: Mindegy, amelyiknek ez a dolga. A Rendőrségnek van egy 

adatbázisa a kőrözött, lopott autókról, ami nem nyilvános. A mi rendszerünk hogyan tudja 

felismerni ezeket a rendszámokat, ha a rendőrségi adatbázishoz nem fér hozzá? Ehhez mi 

hozzáférünk? Kell ehhez testületi határozat?  

 

Horváth Éva polgármester: A mi rendszerünk arra jó, hogy a település két végén olyan 

érzékeny kamera, ami a rendszámfelismerést el tudja végezni. Az egy külön adatbázisba küldi. 

Nem ismeri fel, hogy az kőrözött vagy sem. Abban az esetben, ha a Rendőrség kikéri a mi 

adatbázisunkat, abból egyszerűbb kikeresni az adatokat.  

 

Dombi Norbert képviselő: Ezt értem, de a rendszernek valamilyen adatbázisból dolgoznia 

kell. A mi rendszerünkben kell, hogy legyen egy rendszám adatbázis. Nekünk van ilyenünk? 

 

Horváth Éva polgármester: Igen, az külön helyre rakja.  

 

Láng Géza alpolgármester: Sikít, hogyha talál valamit. 

 

Horváth Éva polgármester: Nem sikít, mert nem tudja, hogy kit kell keresnie. 

 

Dombi Norbert képviselő: Nem arra válaszoltok, amit kérdezek.   
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Nagy Zsolt képviselő: Arra sem kaptam választ, amit én kérdeztem. Azért tettem fel azt a 

kérdést, mert ilyen mélységekbe belemegyünk. Kellene tájékoztatást kapnunk olyan helyről, 

ahol ezt ismerik. Amíg működésbe nem lép, addig kérjünk tájékoztatást. 

 

Horváth Éva polgármester: Kitől? 

 

Nagy Zsolt képviselő: Majd mondom, hogyha dönt a testület. Megpróbálok olyan kontaktot 

szerezni, akik ebben profik. 

 

Horváth Éva polgármester: Mondd meg, hogy kitől kérjünk. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Nyilván a Rendőrségtől, akik ezzel foglalkoznak és tanácsot is tudnak 

adni. Ez nem arról szól, hogy nézzük 24 órán keresztül. A 24 órás megfigyelés nem azt jelenti, 

hogy valaki 24 órán keresztül ott ül a képernyő előtt. Kérjünk már segítséget.  

Felmerült az is, hogy esetleg az országos adatbázisba be fogják kötni. Legfeljebb arra is 

kaphatunk választ. Ne menjünk már bele. Akár a decemberi testületi ülésre lehetne segítséget 

kérni. Szóljatok, ha kell segítség, kérek. 

 

Horváth Éva polgármester: Amit tudunk decemberre összehozzuk, de ne hozzunk 

határozatot, főleg azt ne, hogy nem fogalmazzuk meg, hogy kitől kérünk. Amit a törvény előír, 

a Hivatal dolgozói és az illetékesek megtettek. December 15-én napirenden lesz. Szavazzuk 

már meg ezt a napirendet, ami itt van. 

 

Dombi Norbert képviselő: De ne nyomjad már ennyire gyorsan, vannak itt olyan kérdések, 

amiket beszéljünk ki.  

 

Horváth Éva polgármester: Kit kérjünk fel? 

 

Nagy Zsolt képviselő: Veszprém Megyei Rendőr-főkapitányság Tevékenységirányítási 

Központ vezetője konkrétan ezzel foglalkozik.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Palotával beszéltünk. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Az kevés.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Mi arról beszéltünk, hogy a polgárőröket erre a 

tevékenységre kioktatják-e? Erre volt az a válasz, hogy nem, mert ebben ők nem vesznek részt. 

A kamera megfigyeléssel kapcsolatos dolgokban nem vettünk eddig részt.   

 

Dombi Norbert képviselő: Nem is tőled kérdezem. Nem volt-e olyan megkeresés a kivitelező 

részéről, vagy a szerződésben van-e olyan, hogy nekik működőképesen úgy kell átadni, hogy a 

rendszámfigyelés is benne van. Ezért kérdeztem. A rendszámfigyelést a kamera, a server nem 

tudja. Van egy program, ami tudja, de abba adatokat kell helyezni, egy adatbázist, ami a 

Rendőrségnek van meg. A Rendőrségtől ki kéri el, a kivitelező, vagy az önkormányzat? Volt 

ezzel kapcsolatban kérdés?  

 

Horváth Éva polgármester: Nem. A kamera képes a rendszámfigyelésre. Annak akkor van 

értelme, ha tényleg ott ül valaki, hogy amikor jelzi a berendezés, hogy most ez az autó. 
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Dombi Norbert képviselő: Még mindig nem érted, nem tudom egyszerűbben elmondani.  

 

Horváth Éva polgármester: De értem. Ha három nap múlva keresik elő, hogy felismeri a 

kamera, de nem ült ott senki sem, aki ezt észlelte… 

 

Dombi Norbert képviselő: Logikusan ennek úgy kellene működnie, hogy megkapjuk a 

Rendőrségtől ezt az adatbázist, az adatbázisban figyeli a kamerán keresztül. Beazonosítja a 

rendszámot, és ha kidobja, hogy van egy ilyen keresett rendszám, akkor vagy nálunk csipog a 

központban, vagy elküld egy jelet a Rendőrségnek.  

 

Horváth Éva polgármester: Ez az összeköttetés biztos, hogy nincs meg.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Nem online a rendszer. A Rendőrségnek megvan az adatbázisa a 

kőrözött, lopott autókról. Ez a rendszer felismeri a rendszámokat és rögzíti a saját 

adatbázisában. Abban a pillanatban, amikor kérdéses autó kapcsolatba hozható valamilyen 

bűncselekménnyel, akkor lehet az, hogy az az autó Pétfürdőn megfordult-e. Akkor megnézik. 

Élesben, online nem fog működni. Képtelenség. Olyan szintű adatmennyiség, hogy erre nincs 

kapacitás, hogy azt valaki megoldja.   

 

Dombi Norbert képviselő: A rendőrautókban van rendszámfigyelő. Megy a rendőr, utolér egy 

másik autót, nézi a rendszámot.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Az rendőrségi belső dolog. Ha Magyarország 3200 településén 

működne a kameramegfigyelő rendszer és azzal az adatbázissal összekötnék, képzeld el mi 

történne. Nincs rá kapacitás.  

 

Dombi Norbert képviselő: Szerintem nem.  

 

Horváth Éva polgármester: Felvesszük a kapcsolatot, decemberre behozzuk. Úgy gondolom, 

hogy így működik a rendszer, ahogy a Zsolti elmondta. Felismeri, külön tárolja. Ha kérik, akkor 

abból az adatbázisból ki tudják keresni.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ha nem állandó megfigyelés van, akkor a tárolt adatokat öt 

nap utána törölni kell. 

 

Horváth Éva polgármester: Ez külön tárolóhelyen van a serveren. Azt nem törli. 

 

Dombi Norbert képviselő: Legyen 15-én napirend és akkor okosabbak leszünk.  

 

Horváth Éva polgármester: Szerződésmódosításnál tartottunk. Aki elfogadja a határozati 

javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 4 igen, 1 nem szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

500/2016.(XI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Térfigyelő kamerarendszer kiépítése és üzembe helyezése Pétfürdőn 

tágyban 2016. augusztus 24-én közbeszerzési eljárásban megkötött 

vállalkozási szerződés 3.1. 5.2. valamint 4.3. és 4.4. pontját a következők 

szerint módosítja: 

I. Eredeti szerződéses feltétel: 

[3. Teljesítési határidő] 

3.1. A térfigyelő kamerarendszer sikeres átadás-átvételének határideje (a 

szerződés 5.2. pontja szerinti kötbérmentes határidő): 2016. 11.15. 

[5.A szerződés teljesítésének határideje, ütemezése, átadás-átvétel] 

5.2 . Felek megállapodnak, hogy a szerződésben meghatározott 

mennyiségű áru tekintetében a teljesítés kötbérmentes határideje 2016. 

11.1.5. 

Módosított szerződéses feltétel: 

[3. Teljesítési határidő] 

3.1. A térfigyelő kamerarendszer sikeres átadás-átvételének határideje (a 

szerződés 5.2. pontja szerinti kötbérmentes határidő): 2016. 12.15. 

[5.A szerződés teljesítésének határideje, ütemezése, átadás-átvétel] 

5.2. Felek megállapodnak, hogy a szerződésben meghatározott 

mennyiségű áru tekintetében a teljesítés kötbérmentes határideje 2016. 

12.1.5. 

A teljesítési határidő módosításának indoka: A közbeszerzési eljárás 

megindításakor a kamerarendszer kiépítésének időtartamát augusztus 15. 

- november 15. közötti időszakra határoztuk meg. Azonban a július 29-i 

eredményhirdetést követően a közbeszerzés második helyezettje 

augusztus 1-én iratbetekintés során megtekintette a nyertes ajánlattevő 

ajánlatát, majd augusztus 2-án előzetes vitarendezési kérelmet nyújtott be, 

melyben kifogásolta a Polip 2001 Kft. ajánlatának érvényességét. A 

vitarendezési kérelemre a Kbt-ben meghatározott határidőn belül, 

augusztus 10-én a választ megadtuk, a kérelmet elutasítottuk. A 

vitarendezés lezárásakor azonban újra indult a szerződéskötési moratórium 

10 napja. Az előzetes vitarendezés időtartama miatt a vállalkozási 

szerződés megkötésére augusztus 24-én került csak sor, így az előzetes 

vitarendezés miatt kialakult késedelem 9 naptári nap. 

 

A munkálatok E.On tulajdonban lévő oszlopokat is érintenek. Egyes 

bekötési munkálatokat csak az E.On által engedélyezett, megfelelő 

minősítéssel rendelkező vállalkozás végezheti el. Az E.On által 

engedélyezett vállalkozó a munkát azonban csak november 15-én kezdte 

meg, így a szolgáltató tulajdonában lévő oszlopok tekintetében a 

kamerarendszer kiépítése a szerződésben meghatározott befejezési 

határidőhöz képest jelentős késedelembe esett (24 naptári nap).  

 

Továbbá a Vörös tér 89. sz. alatti F8+eG jelű, E.On tulajdonú villamos 

távvezeték-tartó oszlop állapota annak cseréjét teszi szükségességé. Az 

oszlop cseréjét is csak az E.On végez(tet)heti el, melynek időpontja a 
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szolgáltató szóbeli tájékoztatása alapján december 10-t követően 

várható. 

 

II. Eredeti szerződéses feltétel: 

[4. Az ellenszolgáltatás teljesítése és a fizetési feltételek] 

4.3. A Vevő az ellenérték tekintetében kijelenti, Eladó elfogadja, hogy az 

Eladó feladata ellátásához semminemű további költségtérítést nem 

igényelhet, valamint részszámla benyújtására nem jogosult. 

4.4. Eladó a teljesítés igazolás (amely megegyezik a mindkét Fél által aláírt 

sikeres műszaki átadás-átvételi jegyzőkönyvvel) kiállítását követően 

jogosult 15 napon belül, de legkésőbb 2016. 11. 30-ig végszámláját 

kiállítani, továbbá a számlához köteles mellékelni a sikeres átadás-átvételi 

jegyzőkönyv 1 másolati példányát. Eladó tudomásul veszi és elfogadja, 

hogy a számla és annak elválaszthatatlan mellékletét képező 

dokumentumok befogadási helye 8105 Pétfürdő, Berhidai út 6.” 

 

Módosított szerződéses feltétel: 

[4. Az ellenszolgáltatás teljesítése és a fizetési feltételek] 

4.3. Vevő az ellenérték tekintetében kijelenti, Eladó elfogadja, hogy az 

Eladó feladata ellátásához semminemű további költségtérítést nem 

igényelhet, de 1 db részszámla benyújtására jogosult. Eladó a vállalkozási 

szerződésben foglalt műszaki tartalom 90 %-os készültségénél, mindkét 

Fél által aláírt teljesítési igazolás kiállítását követően jogosult a 

szerződéses összeg …..%-nak megfelelő részszámla kiállítására. 

4.4. Eladó a teljesítés igazolás (amely megegyezik a mindkét Fél által 

aláírt sikeres műszaki átadás-átvételi jegyzőkönyvvel) kiállítását követően 

jogosult 15 napon belül, de legkésőbb 2016. 12. 30-ig végszámláját 

kiállítani a szerződéses összeg ….%-nak megfelelő összegben, továbbá a 

számlához köteles mellékelni a sikeres átadás-átvételi jegyzőkönyv 1 

másolati példányát. Eladó tudomásul veszi és elfogadja, hogy a számlák 

és annak elválaszthatatlan mellékletét képező dokumentumok befogadási 

helye 8105 Pétfürdő, Berhidai út 6.” 

 

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a szerződés 

módosításáról, valamint annak a közzétételéről gondoskodjon. 

 

Határidő a szerződés módosítására: 2016. november 25. 

                a közzétételre: a szerződés módosításától számított 15 

munkanapon belül 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: Alpolgármester úr szabad megkérdeznem az ellenszavazatodat?  

 

Láng Géza alpolgármester: Van benne egy olyan, hogy az E.ON későn kezdte el. Az a 

kivitelező dolga, hogy olyat keressen, aki időben elkezdi.  

 

Horváth Éva polgármester: Nem. Ott voltam, amikor az E.ON az oszlopokat 

munkaterületként átadta.  
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Láng Géza alpolgármester: Az E.ON szerelőre van, hogy mikor kezdte el a munkát.  

 

Horváth Éva polgármester: Nem. Az E.ON kötötte ki, hogy ki legyen a kivitelező. 

 

Láng Géza alpolgármester: Akkreditáltat kellett választani.  

 

Horváth Éva polgármester: Az E.ON adta meg a három akkreditáltat, abból kettő nem is 

vállalta. 

 

Dombi Norbert képviselő: Megszavaztuk, menjünk tovább! 

 

 

13.) Pétfürdő, Liszt Ferenc u. 7. 3/12. számú önkormányzati lakásingatlan ügye 

 (száma: 257/2016.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 12.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok állásfoglalását kérem! 

 

Pintér Csaba Településfejlesztési Bizottság tagja: A Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 2 igen szavazattal, 1 tartózkodás 

mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

501/2016.(XI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a Pétfürdő Liszt Ferenc utca 7. 3/12. szám alatti - 

önkormányzati tulajdonú - lakásingatlanban a gáztűzhely cseréjét 

haladéktalanul elvégezteti. 

A testület felkéri a polgármestert az új gáztűzhely beszerzésére. 

 

A gáztűzhely beszerzésének és üzembehelyezésének 120.000.- Ft-os 

költségének fedezete a 2016. évi költségvetés „községgazdálkodás” 

szakfeladat kisértékű tárgyi eszközök előirányzata. 

 

Határidő: 2016. december 15. 

                   Felelős: Horváth Éva polgármester 
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14.) Pétfürdő, Bocskai utca 47/1. szám alatti lakásingatlan ügye (száma: 258/2016.) 

Előterjesztő: Farkas László képviselő 

(eredetileg 13.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok állásfoglalását kérem! 

 

Pintér Csaba Településfejlesztési Bizottság tagja: A Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal 

az alábbi módosító javaslatot teszi:  

A Településfejlesztési Bizottság azt javasolja, hogy a Képviselő-testület most ne döntsön, a 

decemberi testületi ülésre a bizottság meghatározza a felújítás műszaki tartalmát, ami egy újbóli 

bejárásnak lesz a következménye.  

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: Ezt a javaslatot támogatta a Bizottság 3 igen, 

egyhangú szavazattal. 

 

Horváth Éva polgármester: Van egy módosító javaslat, hogy a döntést halasszuk el addig, 

mivel a Településfejlesztési Bizottság 26-án bejárás során megnézi a mostani állapotot és 

tételesen megfogalmazza a műszaki tartalmat és ezt a Képviselő-testület elé terjeszti a 

decemberi ülésen. Aki ezt támogatja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

502/2016.(XI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a Pétfürdő, Bocskai u. 47/1. szám alatti ingatlanon lévő 

felújításokról a Településfejlesztési Bizottság 2016. november 26-i 

bejárása után a 2016. decemberi testületi ülésen dönt.  

 

Felkéri a Településfejlesztési Bizottságot, hogy a műszaki tartalmat 

megfogalmazva az előterjesztést terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Határidő: 2016. decemberi testületi ülés 

                     Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

15.) Hősök tere 3. járda (száma: 252/2016.) 

Előterjesztő: Nagy Zsolt képviselő 

(eredetileg 14.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok állásfoglalását kérem! 

 

Pintér Csaba Településfejlesztési Bizottság tagja: A Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal 

támogatja a határozati javaslatot abban az esetben, ha a járdaépítést a kivitelező az idei évben 

elvégzi. Amennyiben nem vállalja, akkor más kivitelezőktől is kérjen be az önkormányzat 

árajánlatot, és az ajánlatok alapján a járdaépítés 2017-ben valósuljon meg. 
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Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Ennek az az indoka, hogyha megnézitek a mennyiséget és az 

elvégzendő munkát, ez az árajánlat nem magas. Meglévőt kell elbontani.  

 

Pintér Csaba képviselő: Elképzelhető, hogy megcsinálják az idén? 

 

Horváth Éva polgármester: Nem tudtam velük beszélni, hogy idén elvégzik-e. Egyelőre a 

többit fejezzék be, amit megrendeltünk. Ha sikerül nekik, biztos, hogy meg akarják csinálni, 

mert utána nekik vissza kell jönni. Magát, hogy az ár miatt ebbe belemenjünk, nem hinném, 

hogy kellene. Azért kértem, hogy írják le, hogy meddig tartják fent.  

 

Pintér Csaba képviselő: Az elnök úr volt tegnap Pénzügyi Bizottság ülésén? 

 

Horváth Éva polgármester: Igen.  

 

Pintér Csaba képviselő: Akkor azt gondolom, hogy ne tegyük fel szavazásra.  

 

Horváth Éva polgármester: Attól fel kell tenni a szavazásra.  

 

Farkas László képviselő: Az a m2 ár, ami kijön bontással együtt, nem sok.  

 

Láng Géza alpolgármester: Miért ne kérhetnénk be kettő ajánlatot, ha nem csinálják meg? 

 

Farkas László képviselő: Ha nem csinálják meg idén, ezért nem fognak visszajönni külön. 

 

Horváth Éva polgármester: Megcsinálják jövőre és akkor nem januárban indítani és megint 

alkudozni.  

 

Láng Géza alpolgármester: Lesz még két ajánlat, aztán meglátjuk, hogy kevesebb, vagy több. 

 

Pintér Csaba képviselő: Hány m2-ről beszélünk? 

 

Horváth Éva polgármester: 40 körül van.  

 

Láng Géza alpolgármester: Jó döntés volt a Településfejlesztési Bizottság részéről. 

 

Horváth Éva polgármester: Szerintem nem. Megint húzzuk az időt. Arra senki nem tud 

garanciát vállalni, hogy az idén be is fejezi. November 24-e van.  

 

Farkas László képviselő: Akkor meg nem kell elvállalni. Ha elvállalják, akkor fejezzék be.  

 

Horváth Éva polgármester: Jövőre meg azt mondják, hogy márciustól fel tudok vonulni.  

Nem díszburkolatot kér a ház.  

Aki a Településfejlesztési Bizottság módosító javaslatával egyetért, hogy fogadjuk el az árat, 

de csak abban az esetben, ha az idén elvégzi, hogyha nem végzi el, akkor ne rendeljük meg, 

hanem jövőre kérjünk a beruházási rendeletünk szerinti árajánlatot és annak alapján döntsünk, 

kérem, szavazzon! 
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A Képviselő-testület 1 igen, 3 nem szavazattal és 2 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

503/2016.(XI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el a Településfejlesztési Bizottság azon javaslatát, mely szerint a 

Képviselő-testület akkor fogadja el a Hősök tere 3. járda felújítását, ha azt 

a kivitelező az idei évben elvégzi.  

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért az eredeti határozati javaslattal, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, szavazattal 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

504/2016.(XI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az 

Önkormányzat 2016. évi költségvetése Felújítási kiadások Utak, hidak 

előirányzatának módosítását az alábbiak szerint elfogadja: 

- járda 1. kivitelezés   - 473 ezer Ft 

- Hősök tere 3. járda felújítás + 473 ezer Ft 

 

Felhatalmazza a polgármestert a kivitelezési szerződés megkötésére, 

valamint felkéri, hogy a költségvetési rendelet módosításánál a 

határozatban foglaltakat vegye figyelembe. 

 

Határidő szerződéskötésre: 2016. november 30. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

16.) Pétfürdő, Pihokker Kft. úthasználati kérelme (száma: 264/2016.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 15.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési Bizottság állásfoglalását kérem! 

 

Pintér Csaba Településfejlesztési Bizottság tagja: A Településfejlesztési Bizottság 6 igen, 

egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslat „B” változatát.  

 

Horváth Éva polgármester: Hozzászólás? Nincs. Én a táblához tartom magam, amit 

kiraktunk, ezért tartózkodni fogok. Aki egyetért a „B” változattal, kérem, szavazzon! 
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A Képviselő-testület 2 igen szavazattal és 4 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

505/2016.(XI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el a Településfejlesztési Bizottság javaslatát, mely szerint a 

Képviselő-testület a Pihokker Kft. (Várpalota) gépjárművei számára 

úthasználati behajtási engedélyt adjon a Pétfürdő 1550/2 hrsz-ú útra 

vonatkozóan. 

 

 

Dombi Norbert képviselő: A szippantós autó idejár Pétre szippantani. Elküldjük körbe a 8-

ason.  

 

Horváth Éva polgármester: A szippantós autó Pétre olyan gyakran nem jár szippantani. 

 

Dombi Norbert képviselő: Akármikor is, de jár.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Hova jár? 

 

Dombi Norbert képviselő: Az olajos házakhoz.  

 

Farkas László képviselő: Mindenki rá van kötve 100 %-ra, papíron. Nincs olyan hely, ahol 

szippantani kell Pétfürdőn.  

 

Dombi Norbert képviselő: De van.  

 

Farkas László képviselő: Azt mondtam, hogy papíron 100 %-ig nincs olyan, aki nincs rákötve.  

 

Dombi Norbert képviselő: Akkor is van pöce, amire külön szerződés van, az olajos házakhoz 

jár ki.  

 

Pintér Csaba képviselő: Szerződésünk van a Pihokkerrel a szippantásra. Testületi anyag volt.  

 

Horváth Éva polgármester: Az rendben van.  

 

Pintér Csaba képviselő: Nálunk, helyben szolgáltat.  

 

Horváth Éva polgármester: Évente egyszer, négy autóval?!  

 

Pintér Csaba képviselő: Ugyanakkor a Településfejlesztési Bizottság ülésén is elhangzott, 

hogy az útépítők meg a Dömper is ugyanezen az úton jár.  

 

Horváth Éva polgármester: Annak munkaterületet adtunk a kivitelezés időszakára. 

Máshonnan nem tudja megközelíteni a munkahelyét. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Hol van a telephelye? 
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Pintér Csaba képviselő: A Rákóczi telepen Várpalotán.  

 

Dombi Norbert képviselő: Péten lehetne telephelye? 

 

Láng Géza alpolgármester: Hol? 

 

Dombi Norbert képviselő: Szavazzunk már újra! 

 

Farkas László képviselő: Egy kérdésem hadd legyen. Az ott munkaterület. Akinek a 

munkaterülete, tőlük nem kellene engedélyt kérni, hogy átjöhessenek rajta? 

 

Láng Géza alpolgármester: Nincs lezárva. 

 

Horváth Éva polgármester: Palota a Csákány hídtól nem rakta ki a behajtani tilos táblát. 

Várpalota csak a 8-asra rakta ki.  

 

Pintér Csaba képviselő: Ezek 7,5 tonnás autók.  

 

Horváth Éva polgármester: Akkor tud jönni, mert 10 tonnás a korlátozás.  

 

Pintér Csaba képviselő: Rosszul emlékeztem, mert a Településfejlesztési Bizottság ülésén 7,5 

tonnáztunk. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Benne van, hogy a felsorolt autók össztömege meghaladja az út 

használtságát korlátozó 10 tonna KRESZ tábla által megengedett össztömeget.  

 

Dombi Norbert képviselő: Most mi a baj ezzel? Mi ebben az elutasítani való? 

 

Farkas László képviselő: Kérjetek új szavazást.  

 

Pintér Csaba képviselő: Azt sem igazából értem, hogy átadtuk munkaterületnek ezzel a 

korlátozással. Ez hogy működik? Akinek munkaterületnek átadtuk ő sem járhatna 10 tonnával 

nagyobb autóival. A logika azt mondja.  

 

Horváth Éva polgármester: Ha munkaterületként adjuk ki… nekünk a lefele menő útra van a 

korlátozásunk, visszafelére nem.  

 

Pintér Csaba képviselő: De mi a lefele menő utat is kiadtuk, nem munkaterületnek? 

 

Farkas László képviselő: Az 20-30 méter. 

 

Horváth Éva polgármester: Igen, de ahol csinálják a péti források megközelítésének az alsó 

részét, ami szintén a Várpalota II. ütem elkerülőnek a része, ami pontosan az olajos házak 

bekötő útjához fogja megcsinálni az utat. Nekik ott kell felvonulni. Azt a területet át kell adni.  

 

Farkas László képviselő: Először, amikor erről volt szó, úgy értelmeztem, hogy kezdettől 

fogva, akkor mondtátok, hogy nem, csak ettől a kaputól, ahonnan kihajtanak lefele, a 20-30 

méterre vonatkozik. 

 



 52 

Horváth Éva polgármester: Idáig az volt.  

 

Farkas László képviselő: Akkor a többiről nincs döntés.   

 

Horváth Éva polgármester: A többire 29-én lesz a munkaterület átadás.  

 

Farkas László képviselő: A testületnek nem kell döntés róla, hogy beengedjük őket? 

 

Horváth Éva polgármester: Ha nem adunk munkaterületet, nem csinálják meg azt a szakaszt, 

ami a tervben le van írva. Ez nem testületi döntés, hogy adunk-e munkaterületet vagy nem 

adunk.  

 

Farkas László képviselő: Kinek a döntése? Mienké. Ha egyszer mi hoztuk a korlátozást, hogy 

nem lehet 10 tonnánál többel menni, akkor a feloldás is.  

 

Horváth Éva polgármester: A korlátozásról lehet döntése a Képviselő-testületnek, de a 

kivitelezés ideje alatt szabadítsa fel a korlátozást, de azt, hogy munkaterületet adunk arra, hogy 

meg tudjanak valósítani egy állami beruházást, az nem testületi döntés.  

 

Farkas László képviselő: Ahhoz, hogy bejöhessenek nagyobb kocsikkal, nekünk kell az 

engedélyt megadni. Mi hoztuk a korlátozást a 10 tonnára. Teljesen mindegy, hogy 

munkaterület, ahhoz is hozzá kell járulni, hogy átmehessenek. Lehet, hogy rosszul értelmezem.  

 

Horváth Éva polgármester: Valamilyen kivétel tábla van alatta. Célforgalom van alatta. Ha 

pedig a Pihokker jön célforgalommal Pétfürdőre szippantani, akkor az. 

 

Dombi Norbert képviselő: Az nem az.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Az akkor, hogyha megy be Palotára és bemegy a telepre, de az, hogy 

keresztülmegy ezen az úton, az már nem célforgalom.  

 

Pintér Csaba képviselő: Szerintem szavazzunk újra. 

 

Horváth Éva polgármester: Még egyszer felteszem szavazásra a „B” változatot. Aki ezzel 

egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 3 igen szavazattal és 3 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

506/2016.(XI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete ismételt 

szavazás után nem fogadta el a Településfejlesztési Bizottság javaslatát, 

mely szerint a Képviselő-testület a Pihokker Kft. (Várpalota) gépjárművei 

számára úthasználati behajtási engedélyt adjon a Pétfürdő 1550/2 hrsz-ú 

útra vonatkozóan. 
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17.) Önálló képviselői indítvány Miskolczi Ferenc képviselő részéről: Temetőbővítés 

(száma: 262/2016.) 

Előterjesztő: Miskolczi Ferenc képviselő 

(eredetileg 16.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottság állásfoglalását kérem! 

 

Pintér Csaba Településfejlesztési Bizottság tagja: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot az alábbi kiegészítésekkel: 

- A Temető utcai kerítés Temető utcai utcafrontjára zöld sávot telepít 

- Az első bejárati kapunál levő emlékmű bontása, új létesítése a „B” parcella déli végénél  

- Első bejárati kaputól az emlékmű irányába szilárd, pormentes bejáró út kialakítása 

- „B” parcella VIII-IX. sorok elé sírhelyek értékesítése  

- Mindkét bejárati kapu elé 2-2 fa információs tába kihelyezése  

- „D” parcella V-VI. sorok közé (párhuzamosan) föld alatti urnakeszonok létesítése 

- „D” parcella XI. és XII. sorai közé föld alatti urnakeszonok létesítése  

- „D” parcellák lezárásaként K-Ny-i irányú fasor (hárs) telepítése az ideiglenes kerítés 

helyére  

- padok kihelyezése  

- Harmadik kapu létesítése a Temető erdő felöli végétől kb. 50 méterre  

- Közvilágítás bővítése: a meglévő utolsó oszlopra világítótest felhelyezése, a temető 

végéhez újabb oszlop világítótesttel kihelyezése  

- Aszfaltos út + parkolóhely kialakítása az erdő felé  

- járdaépítés folytatása az erdő felé  

- Temető utcai kerítésépítés befejezése 70 méter hosszban az erdő felé 

- Bozótírtás a fenti 70 méter hosszban  

- Új temetőrészben fásítás  

Határidő: folyamatos (legfeljebb 3 év) 

 

Horváth Éva polgármester: Haladjunk sorban! Olvasom a javaslatokat. 

A Temető utcai kerítés Temető utcai utcafrontjára zöld sávot telepít.   

 

Dombi Norbert képviselő: Bejáráson volt javaslatom, ami nem kapott támogatást. Azt 

gondolom, hogy a temető utcafronti kerítése régi betonoszlopos dróthálós. Nem tudom szép-e, 

ha oda zöldsávot teszünk. Azt javasoltam, hogy belátható időn belül csak az utcafrontra 

cseréljük ki a drótfonatos kerítést kovácsoltvas kerítésre. Téglakerítés legyen.  

 

Horváth Éva polgármester: Rengeteg pénzbe kerülne. Ha befuttatjuk borostyánnal azt a 

kerítésoldalt, akkor az legalább ugyanolyan szép.  

 

Pintér Csaba képviselő: Azt ne.  

 

Horváth Éva polgármester: Miért ne? 

 

Pintér Csaba képviselő: Valahol szép, de egy temetőnél nem tartom praktikusnak. Nagyon 

nehéz gondozni.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal a javaslattal, hogy hosszútávon állítsuk be azt, 
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hogy kovácsoltvas kerítést csinálunk a temető 

 

Dombi Norbert képviselő: Téglakerítést, ugyanúgy, mint ahogy a kapuoszlopok vannak. 

Egyfelől azt a partvonalat is jobban lehetne gondozni. Azt úgy megemelni, hogy vízszintes talaj 

lenne és egy kis kerítés lenne, 50 centiméter kovácsoltvas.  

 

Horváth Éva polgármester: Több 100 méter hosszan.  

 

Dombi Norbert képviselő: Milyen több száz méter hossz? Éva ne vicceljél már! Az újjal együtt 

lesz 75 méter. 25 méterenként vannak a kapuk. Maximum 100 méter az egész. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy a hosszútávú fejlesztésbe tegyük be, 

hogy fixen épített lábazatra kovácsoltvas kerítés legyen, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 2 igen, 2 nem szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

507/2016.(XI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el Dombi Norbert képviselő azon javaslatát, mely szerint a temető 

fejlesztése, bővítése során fixen épített lábazatra kovácsoltvas kerítés 

készüljön.  

 

 

Farkas László képviselő: Vizsgáljuk meg, hogy mennyibe kerül. Valóban hány méter hosszról 

van szó és utána döntsünk arról, hogy igen vagy nem.  

 

Horváth Éva polgármester: Visszatérhetünk erre. Haladjunk tovább.  

A Településfejlesztési Bizottság javaslata, hogy a Temető utcai kerítés Temető utcai 

utcafrontjára zöld sávot telepít. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

Pintér Csaba képviselő: Elnézést! A Laci javaslata, hogy vizsgáljuk meg és azt mondtad, hogy 

lehet róla szó. Ha ezt megszavazzuk és erről határozat van, akkor utána meg az lesz, hogy nem 

lehet róla szó.  

 

Horváth Éva polgármester: A zöldsáv is hosszútávú terv.  

 

Pintér Csaba képviselő: Igen, de ha a kerítés elé is zöldsávot építünk, akkor ennek a verziónak 

nincs létjogosultsága. A zöldsáv takarni fogja.  

 

Horváth Éva polgármester: Ez hároméves program. Megszavaztatom ezt a javaslatot. Aki 

egyetért a Településfejlesztési Bizottság javaslatával, hogy a Temető utcai kerítés Temető utcai 

utcafrontjára zöld sávot telepít, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 3 igen, 1 nem szavazattal és 2 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

508/2016.(XI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el a Településfejlesztési Bizottság azon javaslatát, mely szerint a 

temető fejlesztése, bővítése során a Képviselő-testület a Temető utcai 

kerítés Temető utcai utcafrontjára zöld sávot telepítsen.  

 

 

Nagy Zsolt képviselő: Mikor térünk vissza arra, hogy megnézzük, hogy mennyibe kerül ez a 

kerítés. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki ezt javasolja, nézze meg, és hozza be az előterjesztést.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Most nem tudunk arról dönteni, hogy legyen egy költségvetés? Erről is 

szavazhatunk, aztán vissza lehet rá térni, hogy kerítés, vagy zöldsáv. Azért tartózkodtam mind 

a kettőnél. 

 

Dombi Norbert képviselő: Vállalom, hogy hozok erről előterjesztést. 

 

Horváth Éva polgármester: Decemberre.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Itt is dönthetnénk róla. Itt is szavazhatnánk róla, hogy legyen egy 

költségvetés róla.  

 

Horváth Éva polgármester: A Norbi felvállalja, hogy decemberre behozza.  

Következő javaslat: első bejárati kapunál levő emlékmű bontása, új létesítése a „B” parcella 

déli végénél. Már a bejárás tapasztalata alapján kérdezem, miért kell elbontani és áttenni másik 

helyre? 

 

Nagy Zsolt képviselő: Nem is tudom értelmezni.  

 

Horváth Éva polgármester: ’58-ban pétfürdői emberek építették a mindenki sírját, ami nem 

emlékmű. Miért kell nekünk elbontani? 

 

Dombi Norbert képviselő: Ha bejössz a régi kapunk, szembe mész ennek. Ez ugyanolyan út, 

ami tovább vezetne hátra a sírokig. Azt beszéltük, hogy az az emlékmű nem valami szép, ütött-

kopott. Ahogy bejövünk a kapun, jobbra, a fás részen oda el lehetne helyezni. Ez az út szabaddá 

válna. Azt beszéltük a Ferivel, hogy akár egy mécses éghetne a tetején lánggal 

mindenszentekkor. Kicsit modernizálni.  

 

Láng Géza alpolgármester: Ezt fel kell csiszolni.  

 

Horváth Éva polgármester: Nem is láttam a bizottsági javaslatban, hogy ezt arrébb rakni.  

 

Dombi Norbert képviselő: Dehogynem, oda van írva. Ez egy betonkocka, amit kiöntenek 3 

perc alatt. Ugyanolyat lehet építeni.   
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Horváth Éva polgármester: Ezt valakik építették és gondozzák.  

 

Dombi Norbert képviselő: Le lett bontva a régi ravatalozó és lett építve.  

 

Horváth Éva polgármester: A Településvédő Egyesület, a Smici bácsi segédletével rendbe 

hozta, ápolja. Virágok vannak rajta és mécsesek.  

 

Dombi Norbert képviselő: Most is lesz rajta.  

  

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy bontsuk el ezt az emlékművet és egy 

újat létesítsünk a „B” parcella végénél, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen, 1 nem szavazattal és 1 tartózkodás mellett elfogadta a javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Ezt a közösség építette és elbontjuk.  

 

Láng Géza alpolgármester: Nem feltétlenül. Arrébb is lehet helyezni.  

 

Horváth Éva polgármester: De miért kell? Semminek nincs útban! 

 

Dombi Norbert képviselő: Így döntött a Bizottság és a Testület. Jöhet a következő pont. Ne 

akadjunk már fenn ilyeneken.  

 

Horváth Éva polgármester: Első bejárati kaputól az emlékmű irányába – az új helyére, vagy 

a mostani helyére? – szilárd, pormentes bejáró út kialakítása. Miért kell nekünk ezt az utat is 

burkolni?  

 

Dombi Norbert képviselő: A másik miért van burkolva? 

 

Horváth Éva polgármester: Mert az megközelíti a ravatalozót és oda gépjárművel is járnak 

be.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Szerintem nincs akkora eső, hogy itt bármi probléma lenne.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 2 igen, 1 nem szavazattal és 3 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

509/2016.(XI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el a Településfejlesztési Bizottság azon javaslatát, mely szerint a 

temető fejlesztése, bővítése során a Képviselő-testület az első bejárati 

kaputól az emlékmű irányába szilárd, pormentes bejáró utat alakítson ki.  

 

 

Horváth Éva polgármester: „B” parcella VIII-IX. sorok elé sírhelyek kialakítása és 
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értékesítése. Tudom, hogy mire gondoltuk. Egyetértek az elvvel, de én nem sírhelyre 

gondoltam. 10 évvel ezelőtt, amikor elbontottuk a régi ravatalozót, és ez a terület ott maradt 

szabadon, a ravatalozó elbontása után, akkor nekem volt egy javaslatom, hogy ez a terület lenne 

az, amit szerettünk volna többen a temető új részénél, az a bizonyos amerikai parcella. Nem 

földberakott urnakeszon, hanem földberakott urna és a kistábla. Ezen a területen elfér. Sírhelyet 

azért nem tudsz tenni, mert elég nagy a lejtés.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Az urnakeszon jelentette volna számomra azt, amit te mondasz. 

Lehelyezik az urnát, fedlap és kész. Amikor ezeket elkezdtük értékesíteni, megjelentek a mini 

síremlékek. Úgy néz ki, mint a nagy síremlékek kistestvére. Nekem az lenne a szimpatikus, ha 

van egy fedlap és kész. Ha ide egy ilyet kinevezünk, meghatározhatjuk-e, hogy oda semmi mást 

ne legyen, csak egy vízszintes dolog? 

 

Horváth Éva polgármester: Biztos, hogy meg. Németországban, amikor kint voltam az 

énekkarral, kint voltunk a temetőben, és ott is volt egy ilyen elkülönítve, növénnyel körbe véve, 

a koszorút átmenetileg lehetett rárakni. 

Az értékesítés módjáról a temető rendeletben döntsünk majd, mert jelenleg nincs benne ilyen. 

 

Pintér Csaba képviselő: Ez is sírhely. Azt javasolom, hogy fogadjuk el és utána, ha rendeletet 

módosítunk, akkor.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Azzal a kiegészítéssel, hogy elfogadjuk és annak formájáról a temető 

rendelet módosításánál döntünk.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja, hogy a B” parcella VIII-IX. sorok elé sírhelyek 

kialakítása és értékesítése történjen meg, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett elfogadta a javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Mindkét bejárati kapu elé 2-2 fa információs tábla kihelyezése. 

Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon!  

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a javaslatot. 

 

Dombi Norbert képviselő: A tábláról beszélünk. A bejáráson azt is láttuk, hogy mindenféle 

táblák vannak kihelyezve a kerítésre. Meg kellene határozni, hogy mit lehet kitenni. Normális 

formát adjunk neki. 

 

Horváth Éva polgármester: Olyat, amire rá lehet tenni vagy…  

 

Dombi Norbert képviselő: Vagy tartalmazza ezeket az információkat.  

 

Horváth Éva polgármester: Olyan táblát, ahova a particédulákat ki lehet tenni? 

 

Dombi Norbert képviselő: Is.  

 

Horváth Éva polgármester: Az lenne az egyik a kapunál, amire rá lehet tűzdelni a parti 

cédulákat és a másikra…  

 

Dombi Norbert képviselő: A hivatalos információkat. Az újabb kapunál a kisajtóra fel van 
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rakva egy lécekből összeeszkábált csúnyaság, le kellene venni. Ezek tűnjenek el és csak a táblák 

legyenek.  

 

Horváth Éva polgármester: Ezt szavaztuk meg.  

„D” parcella V-VI. sorok közé (párhuzamosan) földalatti urnakeszonok létesítése. Ezt 

kimértétek, amikor kint voltatok? 

 

Dombi Norbert képviselő: Igen, kifér.  

 

Horváth Éva polgármester: Nem vagyok benne biztos.  

 

Dombi Norbert képviselő: 5-en megnéztük.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon!  

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: „D” parcella XI. és XII. sorai közé földalatti urnakeszonok 

létesítése. Itt nem az a gondom, hogy nem fér el, de ez egy hátsó temető bővítménybe vezető út 

lett volna. Ha ezt mi elfoglaljuk, akkor igen csak megnehezítjük a későbbikben, ha a kerítés 

eltűnik, hogy a temető új részében hogy fog kimenni a ravatalozóból a szállító. Fasoros átjáró 

útnak gondolnám a leendő bővítményes részben. Nem tudsz hol hátra menni.  

 

Dombi Norbert képviselő: Másik oldalon nem lehet kerülni a ravatalozóhoz? 

 

Horváth Éva polgármester: A másik oldalon nem tudsz hátra menni. Ez az egyetlen hely.  

 

Dombi Norbert képviselő: A ravatalozóból kijövünk temetéskor, akkor jobbra kanyarodunk 

általában és ha balra kanyarodunk, nem lehet elmenni a ravatalozó mellett? 

 

Horváth Éva polgármester: Nem nagyon. Az 5-6-os között van egy nagy szintkülönbség. Van 

egy kis támfal is. Felteszem szavazásra és meg fogom szavazni, de abban a pillanatban, hogy 

kiderül, hogy nem fér el, akkor vagylagos lesz. 

Aki egyetért a „D” parcella XI. és XII. sorai közé földalatti urnakeszonok létesítésével, 

amennyiben lehetséges, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: „D” parcellák lezárásaként K-Ny-i irányú fasor (hárs) telepítése 

az ideiglenes kerítés helyére. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon!  

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Padok kihelyezését azért nem szavaztatom meg, mert minden 

évben helyezünk ki.  

Harmadik kapu létesítése a Temető erdő felöli végétől kb. 50 méterre. Aki ezzel egyetért, 

kérem, szavazzon!  

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a javaslatot. 
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Horváth Éva polgármester: Közvilágítás bővítése: a meglévő utolsó oszlopra világítótest 

felhelyezése, a temető végéhez újabb oszlop világítótesttel kihelyezése. Aki ezzel egyetért, 

kérem, szavazzon!  

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Aszfaltos út + parkolóhely kialakítása az erdő felé. Aki ezzel 

egyetért, kérem, szavazzon!  

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Járdaépítés folytatása az erdő felé. Aki ezzel egyetért, kérem, 

szavazzon!  

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Temető utcai kerítésépítés befejezése 70 méter hosszban az erdő 

felé. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon!  

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Bozótírtás a fenti 70 méter hosszban. Aki ezzel egyetért, kérem, 

szavazzon!  

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Új temetőrészben fásítás. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon!  

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a javaslatot. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Kimaradt a vízvételi hely létesítése.  

 

Horváth Éva polgármester: Hosszútávon tegyük bele a vízvételi hely létesítését. Aki ezzel 

egyetért, kérem, szavazzon!  

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: 2 db kolumbárium fal kihelyezése a XIII. sor alatt. Aki ezzel 

egyetért, kérem, szavazzon!  

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki így a határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon!  

 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

510/2016.(XI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a temető fejlesztése, bővítése során az alábbiakat kívánja 

megvalósítani:  

 

a) Az első bejárati kapunál levő emlékmű bontása, új létesítése a „B” 

parcella déli végénél.  

b) „B” parcella VIII-IX. sorok elé sírhelyek értékesítése.  

c) Mindkét bejárati kapu elé 2-2 fa információs tábla kihelyezése.  

d) „D” parcella V-VI. sorok közé (párhuzamosan) föld alatti 

urnakeszonok létesítése. 

e) „D” parcella XI. és XII. sorai közé föld alatti urnakeszonok 

létesítése (amennyiben lehetséges).  

f) „D” parcellák lezárásaként K-Ny-i irányú fasor (hárs) telepítése az 

ideiglenes kerítés helyére.  

g) Harmadik kapu létesítése a Temető erdő felöli végétől kb. 50 

méterre.  

h) Közvilágítás bővítése: a meglévő utolsó oszlopra világítótest 

felhelyezése, a temető végéhez újabb oszlop világítótesttel 

kihelyezése.  

i) Aszfaltos út + parkolóhely kialakítása az erdő felé.  

j) Járdaépítés folytatása az erdő felé. 

k) Temető utcai kerítésépítés befejezése 70 méter hosszban az erdő 

felé. 

l) Bozótírtás a fenti 70 méter hosszban.  

m) Új temetőrészben fásítás.  

 

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a fenti munkák 

kivitelezésének összegét a 2017. évi költségvetés összeállításánál 

figyelembe venni szíveskedjen. 

 

Határidő a kivitelezésre: folyamatos 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

Dombi Norbert képviselő: A bejáráson megnéztük, hogy az új kaputól lévő résznél a 

legrégebbi sír 2004-es, abból egy darab van, majd 2005-ös van és annál frissebb. 10-12 év alatt 

megtelt. Nagyon nincs is hely. 1-2 év van még, muszáj lesz bővíteni. Nem szabad elodázni.  

 

Horváth Éva polgármester: Lehet továbbmenni. Az ötletek jók, dehogy a Bizottság mondja 

meg, hogy jó-e, ha ezeket a parcellákat folytatjuk az új kapuig. Ahol egyes sír volt, az menjen 

tovább egyes sírként.  

 

Dombi Norbert képviselő: Így beszéltük a bejáráson. 

 

Horváth Éva polgármester: Ez nincs leírva.  
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Dombi Norbert képviselő: Most mondtam el.  

 

Horváth Éva polgármester: Rendben van. Ezt kell csinálni.  

 

Dombi Norbert képviselő: Változnak a temetkezési szokások. Egyre inkább a kisebb méretű 

urnasírokat választják inkább az emberek. A nagy régi hagyományos betonokat egyre kevésbé. 

Azért nem lehet ezt egyértelműen meghatározni, hogy mit folytatunk, főleg 10 évre előre.  

 

Horváth Éva polgármester: Akkor is meg kell nyitni. Lassul a koporsós sírhelyek értékesítése. 

Egyre inkább veszik igénybe a már meglévő sírokat, meg előbb-utóbb a temető elején is 

felszabadulnak sírok. 1958-ban kezdődött a temetkezés. A felszámolás előbb-utóbb elkezdődik.  

 

Láng Géza alpolgármester: A vízhálózat elég, ha csak a kapuknál van? 

 

Horváth Éva polgármester: Idáig nem volt panasz rá.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Annál is inkább, mert ha tényleg az urnás temetések irányába megy el 

a dolog, az kevesebb vizet igényel.  

 

Láng Géza alpolgármester: Elfogadom, csak kérdeztem.  

 

 

18.) Önálló képviselői indítvány Nagy Zsolt képviselő részéről: Szerviz út – parkoló 

módosítás (száma: 259/2016.) 

Előterjesztő: Nagy Zsolt képviselő 

(eredetileg 17.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési Bizottság állásfoglalását kérem! 

 

Pintér Csaba Településfejlesztési Bizottság tagja: A Településfejlesztési Bizottság 5 igen, 

egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot az alábbi módosítással: 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete Nagy Zsolt képviselő önálló 

indítványát megtárgyalva úgy határozott, hogy a Horizont épülete mögötti szerviz út/parkolót 

a határozat melléklete szerint átalakítja: 

a) A posta, üzlet és pékség épületénél 

- kb. 13 m szegély bontás és építés 

- az ív áthelyezése az épület irányába 1 méter mélységben 

- kb. 3 m3 föld és sitt elhordása 

- kb. 8 m2 térkövezés 

- meglévő oszlop eltávolítása 

b) A vendéglátóhely épületnél 

- ív áthelyezése az épület irányába, a meglévő járdához csatlakozva 

- kb. 3 m3 sitt elhordása 

- kb. 4 m2 térkövezés 

- kb. 8 méter kiemelt szegély építése 

Határidő: 2017. május 31. 

Fedezet: 1 millió forint 

A Testület felkéri a polgármestert, hogy a fentieket a 2017. évi költségvetés készítésénél vegye 
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figyelembe. 

 

Horváth Éva polgármester: Maradjunk ennyiben és ez legyen az 1. számú határozati javaslat. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Az érintetteket időben értesítsük. Ez azért maradt ki, mert nem tudtam 

előre, hogy a Testület elfogadja-e vagy sem. 

 

Horváth Éva polgármester: Természetesen. Az aszfaltozást is hiányolom mennyiségileg. 

Nem az a lényeg, hanem, hogy támogatjuk. Körülbelül ez a műszaki tartalom. Nyilván való, 

hogy a megfelelő műszaki tartalommal, az érintettek tájékoztatásával. Aki elfogadja az 

kiegészített határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

511/2016.(XI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete Nagy Zsolt 

képviselő önálló indítványát megtárgyalva úgy határozott, hogy a Horizont 

épülete mögötti szerviz út/parkolót az alábbiak szerint átalakítja: 

I. A posta, üzlet és pékség épületénél 

a) kb. 13 m szegély bontás és építés 

b) az ív áthelyezése az épület irányába 1 méter mélységben 

c) kb. 3 m3 föld és sitt elhordása 

d) kb. 8 m2 térkövezés 

e) meglévő oszlop eltávolítása 

II. A vendéglátóhely épületnél 

a) ív áthelyezése az épület irányába, a meglévő járdához csatlakozva 

b) kb. 3 m3 sitt elhordása 

c) kb. 4 m2 térkövezés 

d) kb. 8 méter kiemelt szegély építése 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a fentieket a 2017. évi költségvetés 

készítésénél vegye figyelembe. 

 

Határidő kivitelezésre: 2017. május 31. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

  

Horváth Éva polgármester: Teljesen külön szavazunk a következőről, a Településfejlesztési 

Bizottság is külön szavazott róla. 

 

Pintér Csaba Településfejlesztési Bizottság tagja: Így van. A Településfejlesztési Bizottság 

5 igen szavazattal az alábbi határozati javaslatot javasolja elfogadásra a Képviselő-testületnek. 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete Nagy Zsolt képviselő önálló 

indítványát megtárgyalva úgy határozott, hogy a Berhidai út 2. szám előtti buszmegállónál lévő 

lépcsőt változatlanul hagyja, a hirdető tábla lépcső felőli oldalára az Önkormányzat Pétfürdő 

térképet helyeztet ki. Határidő a szerződéskötésre: 2016. december 21., a kivitelezésre: 2017.  
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január 31. Fedezet 200 ezer Ft az általános tartalék terhére. 

 

Horváth Éva polgármester: Én nagyon örülök ennek a határozatnak, hogy a lépcső ott marad, 

mert nagyon jó helyen van az a hirdető tábla, de miért nem jó, hogy én plakátot nézegethetek 

azon az oldalon? Milyen térképet akarunk kihelyezni oda 200 ezer Ft-ért? 

 

Pintér Csaba képviselő: Pétfürdő térképet. 

 

Horváth Éva polgármester: Azt én nem látom a másik oldalán. A plakátot látom.  

 

Dombi Norbert képviselő: Szerintem a térkép nagyon jó ötlet. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Számomra kicsit meglepő ez a javaslat. Sajnálatos módon nem tudtam 

részt venni a bizottság ülésén. Megmondom őszintén, én vagy így hagynám, vagy elbontanám 

a lépcsőt és a hirdető táblának az ezt a felét nem használnám. Ugyanakkor Polgármester 

Asszony a múltkor azt mondtad, hogy az a lépcső nem térkőből van rakva. Csináltam egy 

fényképet. Tulajdonképpen a bontás sem okozna különösebb veszteséget az önkormányzatnak. 

Én sem értem ezt a döntést, mert mindegy mi van ott, térkép vagy plakát. 

 

Horváth Éva polgármester: Ezt azért tettük fel, hogy az emberek hirdessenek, a plakátokat ki 

lehessen rakni. Ha térképet akarunk, akkor csinálunk egy információs táblát. Akkor nem kell 

az autón keresztül megnézni. 

 

Pintér Csaba képviselő: Nem autón keresztül kell megnézni. Lépcső vezet fel a térképhez. 

 

Horváth Éva polgármester: A lépcső azért jó, hogy a plakátragasztó ne másszon a résbe. Nem 

azért, hogy én elolvassam, mert a plakátokat látom a másik oldaláról is. A hirdetőtábla 

hirdetésekre szól, nem információs tábla. 

 

Pintér Csaba képviselő: Nincs információs táblánk. 

 

Horváth Éva polgármester: Szerinted mennyit érne egy Pétfürdő térkép? 3 hét múlva tele 

lenne ragasztva plakátokkal. 

 

Dombi Norbert képviselő: Vannak közteresek. 

 

Horváth Éva polgármester: Büntessük meg, azért, mert a büntető táblára hirdetményeket 

ragaszt? Használni akarja? 200 ezer forintért vegyünk térképet? Két hónap múlva tönkremegy, 

leázik. 

 

Pintér Csaba képviselő: Miért lenne jobb, ha 200 ezer forintért elbontanánk a lépcsőt? 

 

Horváth Éva polgármester: Nem kell elbontani. Ott van a hirdető tábla, hadd ragasztgassák 

tele plakáttal. 

 

Pintér Csaba képviselő: Vagy had nézzék a térképet. Visszatérve, a másik oldalon sem volt 

lépcső, ott is a rézsűben ragasztottuk a plakátot, amikor a buszmegálló fölött volt a hirdető tábla. 

 

Horváth Éva polgármester: Az a hirdető tábla jóval arrébb volt és el lehetett érni. Most 

legalább lehet használni mind a két oldalát. 
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Nagy Zsolt képviselő: Számomra az lett volna a legszimpatikusabb megoldás, ha elbontásra 

került volna a lépcső, és átkerülne a bolt elé a hirdetőtábla. Akkor lehetne mind a két oldalát 

használni. 

 

Horváth Éva polgármester: A bolt elé miért kéne hirdető tábla. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Mert ott nincs. 

 

Horváth Éva polgármester: Raktunk már a bolt elé szemetest, leszűkítettük a járdát, már nincs 

hely a bolt előtt. Nem tudnak beállni elektromos kiskocsival, ha jönnek mozgássérültek. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Innentől kezdve teljesen mindegy. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért a Településfejlesztési Bizottság javaslatával, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 2 igen szavazattal és 4 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

512/2016.(XI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el a Településfejlesztési Bizottság azon javaslatát, mely szerint a 

Képviselő-testület a Berhidai út 2. szám előtti buszmegállónál lévő lépcsőt 

hagyja változatlanul és a hirdető tábla lépcső felőli oldalára Pétfürdő 

térképet helyeztessen ki. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Így sem lett elfogadva. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Most ugye a javaslat az, hogy maradjon a lépcső és legyen rajta térkép. 

Ha most azt mondom, hogy maradjon a lépcső, de a térképet nem támogatom? Ha nem fogadjuk 

el, akkor el kell bontani a lépcsőt. 

 

Horváth Éva polgármester: Módosító javaslat, hogy maradjon a lépcső és hirdetőtábla is. Aki 

ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen, 1 nem szavazattal és 1 tartózkodás meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

513/2016.(XI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete Nagy Zsolt 

képviselő önálló indítványát megtárgyalva úgy határozott, hogy a Berhidai 

út 2. szám előtti buszmegállónál lévő lépcsőt, valamint a hirdető táblát 

változatlanul a helyén hagyja.  
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19.) Megállapodás a Vöröskereszt Veszprém Megyei Szervezetével a Támogató-szállító 

Szolgálat ellátására (száma: 271/2016.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 18.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Megkaptuk az ajánlatot. Sürgősséggel lett kiküldve. Kérdés? 

Amennyiben nincs, aki egyetért a határozati javaslattal, kérem, szavazzon!  

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot. 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

514/2016.(XI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

Megállapodást köt a Magyar Vöröskereszt Veszprém Megyei 

Szervezetével a Támogató Szolgálati feladatok közül a fogyatékkal élő 

pétfürdői gyermekek szállítására 

 

2017. január 1-től 2017. december 31-ig. 

 

Az önkormányzat vállalja, hogy havonta bruttó 383.960,- Ft működési 

célú pénzeszköz átadásával hozzájárul a feladatellátás finanszírozásához. 

 

Felhatalmazza a polgármestert a határozat mellékletét képező 

Megállapodás aláírására.  

 

Határidő szerződés megkötésére: 2016. december 31. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.)   

 

 

Tájékoztatók: 

 

 

1.) Tájékoztató a 2016. évi beruházásokról, felújításokról (238/2016.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságok tárgyalták a témát.  

 

Pintér Csaba Településfejlesztési Bizottság tagja: A Településfejlesztési Bizottságnak volt 

egy kérése a tájékoztatókkal kapcsolatban, de én azt gondolom, hogy okafogyottá vált, mert a 

polgármester asszony beszámolt róla. 

 

Nagy Zsolt képviselő: 4.4 Gondozási Központ bútorozás megrendelve. 
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Horváth Éva polgármester: A Szandra azt az információt adta mikor kérdeztem, hogy áll a 

bútorozás, hogy megrendelve. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Miért kell bútorozni? 

 

Horváth Éva polgármester: Tartok tőle, hogy ez már meg is történt. Az idei költségvetésbe 

be volt téve, a testület elfogadta a költségvetési rendelet és a munkaanyag tárgyalásakor. Tartok 

tőle, hogy ez bútorozási tétel átment kis értékűbe és meg is történt. Arról volt szó, hogy egyes 

helyiségekben még kisebb bútorok hiányoznak.  

 

Nagy Zsolt képviselő: 13.1 Bontott kandeláberek megvétele. Egyeztetési tárgyalás áprilisban. 

Azóta nem történt semmi? 

 

Horváth Éva polgármester: Azóta eltűnt az az ember, aki tudta miről szól a történet. Most a 

kamera munkaterület átadásánál, amikor az Ottó átadta a területet a kivitelezőnek, akkor 

kerítettünk egy e-mail címet és egy embert, aki állítólag emlékszik rá, hogy ezt a szerződést mi 

kötöttük és miről szólt. Fölvettük vele a kapcsolatot és erre jött a visszajelzés, nem fogadta be 

az e-mailt, a cím nem elérhető. Most megint kísérletezünk. 

 

 

VEGYES ÜGYEK 

 

 

Láng Géza alpolgármester: Ki lett fizetve a jutalom a Hivatalban a második félévre. 

Javasolnám a testületnek, hogy szavazzuk meg a polgármester asszony jutalmát a második 

félévre, 565 ezer Ft-ot. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki támogatja az alpolgármester úr javaslatát, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot. 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

515/2016.(XI.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

polgármestert 2016. II. félévi munkájának elismeréséül 565.000,- Ft 

összegű jutalomban részesíti.  

 

Felkéri az alpolgármestert, hogy a jutalom kifizetéséről intézkedjen. 

 

Határidő a kifizetésre: 2016. november 30. 

Felelős: Láng Géza alpolgármester 

 

 

Nagy Zsolt képviselő: Egy kérdésem lenne még itt a vegyes ügyeknél. A takarítógép 

megérkezett?  
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Horváth Éva polgármester: Úgy volt, hogy jön a héten, vagy a múlt héten. Azért voltam bátor 

beírni, hogy megérkezik, aztán elakadt. Majd rájuk szólok, mert megvan az elérhetőségük.  

Visszatérve a beruházásokhoz. Az orvosi rendelőkben a hívórendszer üzembe van helyezve. Az 

egyik körzet már használja, a másik körzettel még baj van, mert idegenkednek tőle, mert túl 

sokat tud, mert az érintés után nem sorszámot ír ki, hanem egy menüt. Nagyon okos a masina, 

de meg kell tanulni az embereknek a használatát. A Szilviék körzete már használja, a Margitka 

körzetében több az idősebb, meg a bátortalanabb, de meg fogják szokni. A gyerekorvosnál nem 

tudom, hogyan használják, de a felnőttorvosnál láttam. 

 

 

19.51 órakor Horváth Éva polgármester megköszönte a részvételt és bezárta a nyilvános 

testületi ülést.  

 

 

 

K.m.f. 

   

 

 

 

             Horváth Éva                        Szabóné Czifra Melinda 

             polgármester                                                jegyző 

 

 

 


